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/PfP' 
partido popular 

VINARÓS 

PARTITS AMB REPRESENTACIÓ MUNICIPAL 

Los perdedores consiguen la alcaldía 

El PP ganó las elecciones ... 
Y de forma clara y contundente en todos los aspectos. El Partido 
Popular ganó con una diferencia de más de 1.500 votos respecto al 
segundo de los partidos, aumentó en más de 5 puntos porcentuales 
respecto al 2003 y consiguió un concejal más hasta situarse a uno 
solo de la mayoría absoluta. Los ciudadanos de Vinarós apoyaron 
un proyecto liderado por Juan Bautista Juan que generó ilusión y 
confianza. 

El PP obtuvo el mandato de gobernar ... 
Los vinarocenses dijeron en las urnas aquello que pensaban, aquello 
que querían que ocurriese en nuestra ciudad y qué proyecto quieren 
para los próximos cuatro años. Solamente existía una lectura del 
resultado de las urnas: Juan Bautista Juan debía ser el alcalde de 
Vinarós . 

Pero la izquierda primó 
sus intereses a los generales de la ciudad 
La pasada semana fue humillante para la democracia . El martes 
día 12 aquellos partidos incapaces de conseguir convencer al 5% 
mínimo necesario para obtener representación de los vinarocenses 
pedían un gobierno de cualquier color menos del Partido Popular. 
Exigían al BLOC que tomara una decisión contraría a la que 
la ciudadanía había expresado en las urnas. A ellos se unía 
Migjorn , una autoproclamada Asociación de Vecinos más parecida 
últimamente a un partido político frustrado y que no se atreve ni 
siquiera a presentarse a las elecciones. La maquinaria de la presión 
estaba en marcha. 

Romeu y Balada anuncian un pacto: 
Uno de los dos empieza la legislatura mintiendo 
El miércoles 13 se anuncia pacto entre el PSOE y el PVI : es el anuncio 
de un pacto que deja claro que uno de los dos partidos mentirá desde 
el primer día de legislatura. Ambos habían prometido votarse a ellos 
mismos. Su fracaso en las urnas les obligaba a mentir para poder 
continuar pegado al sillón. 
Mal empezamos si desde el primer día el gobierno municipal falta a 
su palabra tantas veces repetida en campaña electoral. 

Nuestro compromiso: cumplir nuestra palabra 
Desde el Partido Popular trabajamos en la precampaña en preparar 
para nuestra ciudad un proyecto ambicioso , que devolviera la 
ilusión a nuestros vecinos, que basado en la experiencia de 7 años 
de gobierno sacara a Vinarós del pozo en que el tripartito lo había 
sumido. Durante la campaña cada día fueron más los vinarocenses 
que se sumaron a nuestra ilusión y así se demostró en las urnas. 

Honra sin cargo y cargos sin honra 
En el Partido Popular tenemos una máxima. Preferimos la honra sin 
cargo que tener un cargo sin honra. Y para el Partido Popular faltar 
a la palabra dada de votarse a uno mismo es no tener honra, dar el 
apoyo al candidato que ha perdido la confianza de 700 vinarocenses 
es no tener honra. Apoyar a cambio de nada a un gobierno al que se 
ha criticado con dureza es no tener honra ... pero tienen cargo. 
El Partido Popular a pesar de ser el más votado, el que tiene más 
número de concejales, el que más aumentó porcentualmente no 
tendremos ningún cargo pero nos queda la honra de defender nuestro 
proyecto con el aval de ser la fuerza más votada, de tener el mayor 
respaldo electoral. Y esto no tiene precio. El cargo ... Sí 

Trabajamos desde el primer día 
Es nuestro compromiso. Sin descanso y desde el primer día. Vamos 
a ser constructivos realizando una oposición leal con el gobierno 
municipal pero contundente. No nos amedrentaremos en defender los 
intereses generales y sobre todo y aunque lo intenten nadie callará la 
voz del Partido Popular, nadie nos hará renunciar a nuestras ideas y 
a nuestra forma de entender Vinarós. Aunque lo intenten cada día el 
Partido Popular siempre mirará a la cara a quienes nos insultan para 
responderles con argumentos a sus ataques. 
Aquellos que pretenden hacernos callar y que seamos una oposición 
dócil no lo conseguirán . El Partido Popular de Vinarós liderado por Juan 
Bautista Juan tiene el apoyo mayoritario de los vinarocenses, tiene un 
proyecto de futuro respaldado en las urnas y tiene un equipo joven, 
dinámico y preparado para llevar a cabo aquello que se propone. 
Estamos en el inicio de un periodo apasionante. Vamos a trabajar 
todos por Vinarós: aquellos que desde el sábado pasado tienen cargo 
y nosotros que desde el mismo día mantuvimos la honra. 



Vinaros, 23 de juny de 2007 

Alcalde socialista 

Ja tenim nova corporació municipal i aquesta vegada amb alcalde socialista. 
Aixó ha sigut possible al pacte de govern al qual s'ha arribat entre el 
Partit Socialista, el Partit de Vinares lndependent i el Bloc. Des de les files 
socialistes volem agrair molt sincerament a tots els integrants d'aquestes 
dos formacions polítiques i sobretot als seus caps de llista, Javier Balada 
i Doménec Fontanet, els esfor9os realitzats, l'exercici de responsabilitat 
política i la generositat mostrada per tal de poder arribar a la formació 
d'un equip de govern progressista i que done estabilitat a I'Ajuntament de 
Vinares i que permetra portar endavant tots aquells projectes que !'anterior 
equip de govern tenia encetats o en vies de veure la llum. Tampoc no 
volem deixar passar aquesta oportunitat per agrair també a totes aquelles 
persones, associacions, altres formacions polítiques, etc., que també han 
col ·laborat perqué aquest acord haja arribat a bon terme. 
La sessió d'investidura es va desenvolupar en un saló de plens que estava 
pie de gom a gom, pero una vegada més hem de lamentar que un sector 
del públic, per tal de mostrar el seu descontent amb el pacte, protagonitzés 
moments de crispació i amb un comportament totalment inadequat van 
interrompre el pie diverses vegades amb xiulets , insults, etc., donant un 
exemple vergonyós. 
D'altra banda, aquesta actitud contrasta amb la deis nous regidors de les 
diferents formacions polítiques, els quals van mostrar en tot moment un 
comportament encomiable i totalment correcte, fins i tot, la majoria d'ells , 
en acabar la seua presa de posició van anar a donar la ma als portaveus 
deis diferents partits polítics, detall que és d'agrair i que esperem que siga 
un indici que aquesta nova etapa comen9a amb millor peu que es va acabar 
!'anterior. Enhorabona a tots i que continue així. 
Respecte al pacte, vaja per davant, que des del PSPV-PSOE creiem que, 
en un ajuntament o en qualsevol altra institució, el més normal és que 
governe el grup polític que més representació ha obtingut en els comicis, 
pero també creiem que és imprescindible que aquest equip de govern ha de 
tindre el número suficient que li garantisca l'estabilitat i si no, ha de buscar-la 
pactant amb altres formacions . En definitiva , un equip de govern ha de tindre 
governabilitat. 
En el cas de Vinares, li tocava formar l'equip de govern al Partit Popular per 
tindre el major nombre de regidors , pero com que aquest no arribava a cap 
acord amb els altres grups polítics, és totalment legítim i fins i tot pensem que 
és una obligació de la resta de partits intentar formar un equip de govern amb 
la majoria que li done estabilitat i aixó és el que ha fet el PSOE i que després 
d'unes !largues negociacions ha donat els fruits que tots coneixem; per molt 
greu que ens sapiga quan som nosaltres els que ens quedem a l'oposició, 
aixó és democracia i ho fan tots els partits polítics, el PP també, només ens 
cal veure els exemples de Calig o de Torreblanca. 
En definitiva, tenim un nou equip de govern disposat a treballar i a deixar
se la pell per Vinares. Els socialistes estem contents i il ·lusionats perqué 
al capdavant d'aquest equip de govern esta el nostre company socialista, 
Jordi Romeu, al qual volem felicitar i desitjar-li sort en l'execució de tots els 
projectes i que quan acabe siga recordat com un bon alcalde socialista. 
Aquesta alegria i il ·lusió deis socialistes la voldríem contagiar a tota la resta 
de ciutadans vinarossencs perqué ambla col ·laboració de tots arribarem afer 
un Vinares més gran , més net, més ordenat... i més democratic. Estem oberts 
a tota classe de propostes, suggeréncies i col ·laboracions. Us esperem! 

Primer discurso de Jordi Romeu 
como alcalde de Vinares 

(Pleno de investidura del 16 de junio) 
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Hace 30 años, asistimos en España a las primeras elecciones democráticas. 
Fue sin duda un hecho histórico y que marcó el devenir de nuestro país. 
Los que vivimos aquella época jamás imaginamos la situación en la que nos 
encontraríamos hoy. España fue un claro ejemplo de progreso y evolución 
para muchos países que nos tomaron como referente y como espejo al que 
mirar de cara a sus procesos democráticos, de crecimiento y modernidad 
social. 
En aquellos momentos y en otros acontecimientos que han sucedido a lo 
largo de los años en España, algunos por desgracia no muy lejanos en el 
tiempo, la unidad de todas las fuerzas democráticas ha sido fundamental y 
necesaria para salvar situaciones difíciles y seguir avanzando como país y 
como ciudadanos de un estado democrático. 
Hace cuatro años, en este salón iniciábamos un proyecto de ciudad basado 
en el pacto que permite a los partidos que forman mayoría gobernar, de aquel 
equipo encabezado por el que ha sido un buen alcalde y mejor amigo, Javier 
Balada, faltan Ramón Adell , Carlos Roger, Joaquín Arnau, M" José Simó y 
Felipe Fonollosa. 
Hoy estamos en esta sala representantes de cuatro partidos que consiguieron 
representación municipal en las pasadas elecciones locales. Me gustaría que 
mis primeras palabras como alcalde fueran para pedir a todas las fuerzas 
políticas, a todos los miembros de las mismas, que durante estos cuatro 
años trabajemos por y para Vinarós. Desde el gobierno o desde la oposición, 
eso da lo mismo, pero considero que será fundamental para el desarrollo 
de nuestra ciudad, que todos sin excepción, desde las propuestas o desde 
las críticas constructivas trabajemos por el bien de nuestra ciudad. Estoy 
convencido y espero que así sea, por eso hoy, aquí, ante todos tomo un 
compromiso, mi primer compromiso como alcalde de Vinares: contar con 
todos, escuchar a todos, gobernar para todos. Todos somos Vinares y de 
todos depende hacer de nuestra ciudad una ciudad grande, una ciudad viva 
y una ciudad de futuro. 
Mi segundo compromiso como alcalde: trabajar y hacer trabajar duro a todos 
los miembros del equipo de gobierno para que desde la responsabilidad 
política y desde la ilusión ejerzan desde sus concejalías todas las acciones 
necesarias para garantizar una ciudad de servicios e infraestructuras que 
los vecinos de Vinares se merecen. Los vecinos y vecinas de Vinares son y 
serán el motor de nuestro trabajo. 
Durante estos próximos cuatro años vamos a consolidar proyectos estratégicos 
para nuestra ciudad: la guardería, la ciudad deportiva, la residencia de la 
tercera edad , la ampliación del hospital , la remodelación del paseo marítimo, 
el parque central, la circunvalación de la N 340, el auditorio o el recinto de 
ferias y mercados son algunos proyectos que se han gestado durante la 
última legislatura y que verán la luz en estos años. Se trata de proyectos 
básicos y fundamentales para el modelo de ciudad que todos queremos y en 
los que nos vamos a poner a trabajar desde el próximo lunes. 
Queremos una ciudad para todos, trabajadores o empresarios, jóvenes o 
mayores, vinarocenses o extranjeros, da igual. Nuestra ciudad debe de dar 
respuesta a todos, debe de ofrecer trabajo, vivienda, servicios, infraestructuras 
y oportunidades para todos. Sólo así creceremos, sólo así garantizaremos 
un buen nivel de vida, sólo así nos consolidaremos como capital del norte 
de nuestra provincia. Por esto es por lo que tenemos que trabajar, por lo que 
los políticos tenemos que luchar y esforzamos y os aseguro que lo vamos a 
hacer. 
No me gustaría finalizar esta intervención sin agradecer el ejercicio de 
responsabilidad política y democrática del PVI y del Bloc que ha permitido 
una vez más un gobierno de progreso en Vinares. El buen entendimiento, 
la madurez y las ganas de trabajar por Vinares han sido fundamentales 
y básicos para llegar a un acuerdo entre las tres partes. No ha sido fácil , 
no hubiera sido bueno si hubiera sido fácil , todos hemos realizado un gran 
esfuerzo, pero estoy seguro que valdrá la pena porque si una cosa teníamos 
clara es el modelo de ciudad que queremos para nuestros vecinos, y eso ha 
sido clave para este acuerdo. Gracias por vuestro apoyo. 
Afrontamos estos nuevos cuatro años de gobierno con ilusión y con 
responsabilidad. Seguiremos realizando una política próxima, una política 
de calle basada en el progresismo, ecologismo y la identidad como pueblo. 
Seguiremos abriendo el ayuntamiento a los vecinos para que nos hagan sus 
consultas, sus exigencias y nos reclamen sus necesidades. Me reitero en 
que escucharemos a todos y gobernaremos para todos. Muchas gracias y 
a trabajar. 



6 Vinarós,23 de juny de 2007 

PARTIT DE 
VINAROS 
INDEPENDENT 

PARTITS AMB REPRESENTACIÓ MUNICIPAL 

Segundo tropiezo 
El PP provincial 
ofreció la alcaldía 
los cuatro años a 
Javier Balada (PVI) 

~ ~ "Como una continuidad 
de las mentiras que nos han 
venido contando estos últi
mos cuatro años". Así ven 
desde el Partido Popular de 
Vinaros la consecución del 
pacto de gobierno entre el 
PSOE, el PVI y el Bloc que 
convierte al socialista Jordi 
Romeu en alcalde e impide 
que los populares gobiernen, 
como lista más votada. Un 
acuerdo que desd e e l PP 
provincial intentaron impedir, 
puesto que apuraron hasta 
el último momento para con
seguir un pacto con e' PVt 
encabezado por Javier Bala
da, al que llegaron a ofrecer 
los cuatro años de alcaldía. 

.... ~ Ante esta situación, Gas
tejón hacía un llamamiento al 
electorado del PP "para que 
no se sientan decepciona
dos" y anunció que "desa
rrollaremos una oposición 
constructiva y contundente, 
buscando siempre que lle
guen a Vinaros los objetivos 
que todos esperamos" . En 
cuanto a una futurible parti
cipación en una moción de 
censura, el edil popular elec
to reconoció que "no no nos 
lo planteamos y muy mal lo 
tienen que hacer para que 

t 
,, 

lleguemos a ese pun o . 

El hombre es el único animal que 
tropieza dos veces seguidas con la 
misma piedra . 

Hace cuatro años, el PVI , con tres 
concejales, consiguió la llave de la 
gobernabilidad del Ayuntamiento. 
Durante las tres semanas que 
siguieron al día de aquellas elecciones 
mantuvimos contactos con las otras 
formaciones políticas, entre ellas el 
PP, con quienes nos reunimos en 
Sant Jordi , Vinarós y Benicassim. 

El PP, como lista mas votada que 
también fue entonces, nos contactó y 
nos comunicó sus condiciones: cada 
grupo votaría a su propio candidato, el 
alcalde sería por ello el candidato del 
PP y, si pactabamos con cualquiera 
otra formación, no veríamos un euro 
en los cuatro años. 

No somos gente de allanarnos a 
las imposiciones, continuamos las 
negociaciones con las otras fuerzas , 
alcanzando un acuerdo con el PSPV 
y con el BLOC-EV por el que Javier 
Balada resultó alcalde. La prepotencia 
del PP, entonces sólo consiguió que 
la lista mas votada quedara relegada 
a la oposición durante cuatro años. 

El resultado de estas últimas 
elecciones ha sido muy similar, pero 
con la diferencia de que el PVI no ha 
obtenido la llave de la gobernabilidad 
que, esta vez, ha recaído en el 
BLOC. 

El director de campaña del PP habrá 
creído más conveniente dejar al PVI 
de lado y, esta vez, no ha promovido 
ningún tipo de acercamiento ni 
comunicación hacia nosotros. 

Por lo tanto, la noticia que el pasado 
sabado día 16 se publicó en la prensa, 
en el sentido de que el PP provincial 
le había ofrecido al PVI la alcaldía 
para los 4 años, es rotundamente 
falsa. 

Es cierto en cambio , que el 
viernes 15, justo el día antes de la 
proclamación del nuevo alcalde , 
en la centralita del Ayuntamiento , 

se recibieron dos llamadas del 
señor Fabra , que el alcalde no 
pudo atender por encontrarse 
reunido y en plena negociación 
con los candidatos Romeu y 
Fontanet. Es posible que el 
ofrecimiento de los cuatro años 
de alcaldía pudiera ser el objeto 
de estas dos llamadas. Es posible 
también que el señor Fabra , tras 
el estrepitoso fracaso del señor 
Castejón en la gestión de los 
pactos post electorales, tomara 
las riendas del asunto, en un 
último intento a la desesperada. 
El mensaje , si lo había , ya no 
pudo llegar al destinatario . 

Era ya demasiado tarde . Un 
acuerdo de gobernabilidad para un 
Ayuntamiento no puede resolverse 
iniciando la primera conversación a 
menos de 18 horas de la toma de 
posesión de los nuevos concejales. 
El estratega del PP debería de 
haber sabido que, tras cuatro 
años trabajando con las fuerzas 
progresistas codo con codo, con 
una excelente relación , y teniendo 
un proyecto común en plena 
ejecución : Vinaros , era imposible 
que nos planteáramos ningún 
cambio de socios, sin antes haber 
abordado todos los temas que 
afecten a la continuidad de nuestro 
proyecto . Por la complejidad de 
esta negociación , para estas 
conversaciones se hubiesen 
necesitado las tres semanas 
transcurridas tras las elecciones. 
Aquí no ocurre como en un partido 
de fútbol en que se puede ganar con 
un gol marcado en tiempo añadido . 
Vinarós es algo bastante más serio 
como para mercadear con él por 
teléfono y en el último momento. 

Ha sido el mismo error garrafal del 
PP local , cometido por segunda 
vez cuatro años después. Un 
segundo tropiezo que debería hacer 
reflexionar tanto a los estrategas del 
PP local que hayan llevado el peso 
de la negociación fallida , como a sus 
superiores provinciales para exigirles 
responsabilidades ante su manifiesta 
incapacidad. 



Vinarós, 23 de juny de 2007 

Perque som diferents! 

L'ajuntament, com a organisme, és 
l'administració pública més propera a 
la ciutadania. Aquesta característica 
és d'una importancia extraordinaria 
que fa necessari el correcte 
desenvolupament de les tasques de 
gestió i govern local per garantir el 
benestar deis ciutadans i ciutadanes, 
sense cap distinció. Des del BLOC 
Vinarós reconeguem la important 
tasca que esta duent a terme el nostre 
ajuntament actual. No entrarem mai 
en polítiques de crispacions, de rebuig 
sistematic, ni d'enfrontaments, que 
l'únic que tan es perjudicar la nostra 
ciutat i els seus ciutadans, al contrari , 
col·laborar i ajudar per avan9ar com 
a ciutat i minvar les mancances que 
tenim avui en dia. Sense una entente 
cordiale l'únic que fem és marejar 
la perdiu i continuar sense un gran 

llistat de coses que són necessaries i 
vitals, i que tant des de l'administració 
autonómica, com des del Govern 
central , ens neguen d'una manera 
preocupant. 
El BLOC aposta per un ajuntament 
més participatiu , eficient i efica9 
en la gestió deis recursos i serveis 
públics i autónoms pel que fa al 
desenvolupament de les seues 
tasques polítiques. 
Aquestes eleccions han sigut 
importantíssimes per al nostre 
poble, el BLOC esta representat 
amb un regidor, el valencianisme, el 
progressisme, la il ·lusió per treballar 
per Vinarós i buscar el benestar de les 
persones són eixos primordials per a 
nosaltres. 
Per tal d'aconseguir tots els objectius 
cal estructurar el mapa comarcal 

S E N SACIO N S per Domenec Fontanet 

valencia i dotar-lo de competéncies 
que tacen més efica9 la gestió deis 
serveis públics d'una forma més 
acord a la nostra realitat territorial. 
Cal una Llei Valenciana de Régim 
Local que aporte llum a les mancances 
que patim en l'ambit local i que 
realitze una veritable descentralització 
competencia! i financera deis nostres 
recursos públics i que garantisca una 
major participació ciutadana en el 
nostre ajuntament. Una Llei que no siga 
una mera cópia de la Llei de Bases de 
Régim Local i que aprofundisca en les 
nostres peculiaritats com a poble. 
El BLOC ha incrementat una notable 
presencia a escala municipal en tot 
l'ambit del País Valencia, la presencia 
a les Corts amb dos diputats s'ha 
fet del tot necessaria, ja que som 
conscients de la situació d'a"lllament 
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que patixen molts regidors/es i 
alcaldes/sses a les institucions amb 
escala superior al municipi (Diputació, 
Corts, conselleries) en aspectes de 
sanitat, d'educació, d'infraestructures, 
culturals, industrials.... La comunió 
entre el Govern central, la Diputació 
i la Generalitat és la base indiscutible 
del nostre creixement i del nostre 
benestar. No podem hipotecar 
el nostre futur en un urbanisme 
desmesurat i venda de patrimoni , 
perqué d'una banda és limitat i 
de l'altra, estem creant una ciutat 
que potser no és la que volem 
veritablement. Obrim la ma a tots per 
treballar per Vinarós, sense colors 
polítics, amb predisposició a parlar i 
ajudar amb humilitat, a ter un Vinarós 
amb més infraestructures culturals , 
educatives, sanitaries i esportives. 

Aquest diumenge passat ha estat el 
primer normal en molt de temps. Una 
vegada nomenat regidor del meu poble, 
gracies al suport de 819 persones que 
van comptar amb el BLOC i tata la seua 
gent que ha treballat de valent per estar 
presents al nostre ajuntament, ara toca 
estar amb la família per passejar, per 
anar a la platja i veure alguna pel·lícula. 
Oesprés de les eleccions i d'aquestes 
últimes dos setmanes em vaig quedar 
com si m'haguessen apallissat. He aprés 
molt, han sigut uns dies de la meua vida 

amb unes experiéncies inoblidables i 
m 'ha fet ser més fort com a persona. Les 
experiéncies fan ser a les persones com 
són i ara sóc un poc més fort, més humil, 
més tolerant, més comprensiu. 
Ara, escrivint aquestes línies, sento dins el 
cos una sensació estranya. No sé ben bé 
com explicar-ha. O'una banda, estic cansat 
i, de /'altra, em sento amb ganes de tornar 
a comenr;ar. Aquests dies estic recuperant 
la inercia familiar. Aixó de dinar i sopar 
a casa, de tornar prompte, recuperar les 
hores de feina a la granja amb els coni/ls ... 

feia tant de temps, que en un primer 
moment pensava que a casa em veien com 
una mena de foraster, sentia com la meua 
xiqueta Laia, quan em veia m'abrar;ava fort 
com si no volguera amollar-me. Bé, eixa és 
la sensació que tinc: la d'haver recuperat 
d'alguna manera la normalitat en la meua 
vida quotidiana. La meua dona, en canvi, 
no ha té massa ciar perqué anit després 
que sonara per última vegada el teléfon em 
va dir: "Segurament ara estas més a casa 
peró continues passant-te el dia i part de la 
nit enganxat al móbil". Coses de la política. 
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Gracias a los 
profesores con mayúsculas 
INMACULADA MANCISIDOR BARREÑA 
i Por fin! El curso ya se ha acabado y con él las 
evaluaciones. 
Cuando llegan estas fechas , los profesores deben calificar 
la dedicación de los alumnos a su asignatura. Yo no soy 
maestra, pero puedo imaginar que es una tarea muy 
difícil resumir en una cifra el interés, comportamiento y 
conocimientos de unos alumnos adolescentes que, en 
muchas ocasiones, están más preocupados por la ropa, la 
música o los michelines, que por un buen libro. 
Pero ¿quién evalúa a los profesores? ¿Y a los padres? 
Bueno, como mi papel es el de madre, no voy a ser yo 
quien me ponga la nota (seguro que pecaría de fanfarrona), 
por lo que quisiera dedicar estas letras a los profesores. 
Desde pequeña siempre me habían dicho que un buen 
maestro no es el que más sabe, sino el que mejor enseña y 
creo que es ahí donde radica la dificultad de la docencia. 
Hoy estoy de muy buen humor porque mi hija me ha dado una 
gran satisfacción con el boletín de notas y no tengo ninguna 
gana de hablar de esos profesores que saben mucho pero que 
dedican más tiempo a hacer campañas electorales en la clase 
que a impartir la asignatura de forma clara e imparcial. Tampoco 
me apetece decir nada de los que optaron por la docencia con 
el único objetivo de tener unas buenas vacaciones. Ni siquiera 
de los que piensan que la disciplina es sinónimo de tiranía. 
Hoy solamente quiero hablar de los profesores de verdad , 
de los que están al lado de los alumnos y no contra ellos, 
porque realmente existen y tienen nombres y apellidos. 
Me gustaría nombrar aquí a Charo de la Haba y a Jesús 
Gracia, profesores del lES José Vilaplana, porque ellos han 
sido capaces, no solamente de que los alumnos aprueben 
asignaturas como latín y griego, sino de que disfruten con 
ellas. Quisiera recordar las horas que pasaron el curso 
pasado montando la obra de teatro Otra Lisístrata, que 
resultó ganadora con el primer premio de la Comunitat 
Valenciana en el certamen Compitalia. Será pasión de 
madre, pero creo que estuvo genial. 
También han logrado conocer a sus alumnos como personas, 
con sus problemas y satisfacciones, sus limitaciones y 
superaciones y sobre todo sus particularidades diferentes 
en cada uno de ellos, tratándolos con respeto y cercanía, 
lo que ha repercutido en ser profesores respetados que no 
temidos y sobre todo admirados y queridos. Supongo que 
ahí radica su triunfo personal y profesional. 
No creo que mi hija vaya a tener profesores como ellos en la 
facultad pero lo que sí estoy segura es que ellos siempre van 
a estar a su lado y por eso, como madre, quiero agradecerles 
públicamente su dedicación, esperando que nunca cambien. 

La Asociación Protectora 
de Animales El Cau 
LA JUNTA 
La Asociación Protectora de Animales El Cau 
ha recibido varias quejas de los vecinos de 
Peníscola donde denuncian que desde hace 
tiempo se están envenenando animales. 
Sabemos que hay varias zonas afectadas, pero 
en este caso las quejas que nos han llegado han 
sido de la Urb. Font Nova. 
En los últimos dos meses han muerto tres gatos 
en dicha zona . También han ahorcado a un gato 
con una bolsa de plástico y han envenenado a 
un perro, que finalmente ha conseguido salvar 
su vida. Aparte de estos casos que se conocen, 
creemos que hay muchos otros. 
Los vecinos tienen sospechas y no dudarán 
en denunciar a la persona o personas que 
envenenen animales, apoyados, por supuesto, 
por nuestra Asociación . 
Esto es un delito, y se tomarán medidas legales 
contra cualquier persona que maltrate a un 
animal. 
Las personas que están suministrando dicho 
veneno han producido la muerte a varios gatos, 
pero cualquier día, podrían dañar a cualquier 
niño de la urbanización. Así de cruda es la 
realidad. 
¿Qué pasa? ¿Los animales no son seres vivos? 
¿Es que los perros y los gatos que no tienen 
hogar encima tienen que ser maltratados? Ya 
está bien . Intentemos cambiar las cosas. 
Por nuestra parte y por parte de todas las 
personas que se ven afectadas no tenemos 
ninguna compasión hacia estos maltratadores, 
sino todo lo contrario. 
Animamos a las personas a que denuncien. 
Lo que no podemos hacer es quedarnos en 
casa lamentándonos por lo que está pasando, 
sabiendo que juntos podemos luchar contra 
estas injusticias. 
Por nuestra parte, seguiremos investigando 
sobre el tema y esperamos que si hay alguna 
denuncia sobre este lamentable asunto, las 
autoridades actúen al respecto y nos amparen , 
tal y como dice la Ley. 
Despedimos tristemente a estos pobres animales 
que han muerto entre las garras de los humanos 
y esperamos no tener que seguir contando estas 
horribles noticias. 

Espectacle 

ASSOCIAC/Ó DE VEiNS 
DE VINARÓS M/GJORN 

SEMPRE LLUITANT PEL POBLE 

Ja no sabem com es pot titilar l'espectacle 
que es va viure el dissabte passat en la 
presa de possessió del nou consistori 
de Vinarós, pensem, deixant a banda 
qualsevol interpretació partidista, que com 
a mínim va tindre aires d'intoleráncia i de 
incomprensió teledirigida, podem titilar-ha 
sense cap mena d'embuts, d'intolerable i 
de dictatorial. 
Veure com persones que créiem 
assenyades amenar;:ant o cridant eslógans 
en contra de qualsevol pacte, i que sempre 
han criticat els actes d'aquesta Associació 
de molt radicals quan ens hem manifestat 
en contra de la guerra de l' lraq o qualsevol 
altra guerra, o en contra de la tortura animal 
i sempre a favor de la pau , ens ha paregut 
tremendament patétic, per no dir una 
paraula més torta. 
També ens sembla veure tics d'altres 
temps, per sort superats, encara que no 
oblidats, quan hem rebut moltes critiques, 
sobretot d'aquestes mateixes persones per 
recollir signatures en contra d'hipotétiques 
construccions al nostre poble o per recollir
les demanant una millora per a la sanitat. 
Ara per ara , peró, cal treballar pel poble, 
i sobretot comptant amb l'ajut tant del 
Govern central com de la Generalitat de 
baix per poder dura terme obres i projectes 
necessaris per a Vinarós, sense deixar de 
banda, peró, la Taula del Sénia. 
De tates maneres esperem i desitgem que 
el nostre Equip de Govern siga capar;: de 
caminar per ell mateix i deixar de banda 
tan tes "sopars de gala", "actes protocol·laris" 
i altres llu'lments i coentors que els ha fet 
tant de mal, i es dedique a treballar pel 
poble, que és el que tots volem. 
Cal que veritablement es tinguen moltes 
ganes de canviar, pel bé de tots . 

Volem un port gran i viu. 
No volem un port menut i mort. 

La setmana vinent no es publicara el Diariet 
La redacció els desitja bones festes 
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El candidat socialista s'imposa en la 
investidura gracies al suport del PVI i del 
Bloc 

La coalició PSOE-PVI governara en minoria 
perque el Bloc ratifica que treballara a 
l' oposició tot i votar Romeu com a alcalde 

Redacció. Fotos: YC/X.F/Emili Fono/losa 
El socialista Jordi Romeu va ser investit, el passat 
dissabte 16 de juny, com a nou alcalde de Vinarós en 
rebre els vots del Partit de Vinarós lndependent (PVI) 
i el Bloc Nacionalista Valenciá A l'oposició, amb els 
mateixos regidors que tindra el govern que estara format 
per socialistes i independents, es queda una legislatura 
més el PP i també el Bloc, que després de donar suport 
a un govern progressista, ha decidit quedar-se fora del 
govern , tal com java anunciar abans de la investidura 
Doménec Fontanet. L'escena política queda definida per 
una coalició PSOE-PVI que governara en minoria i una 
oposició formada pel PP i el Bloc, que, en descartar la 
seua entrada al govern municipal, decantara la balanc;a 
de qualsevol decisió. 

Sessió tensa 

El saló de plens de I'Ajuntament vi
narossenc ja estava de gom a gom 
tres quarts d'hora abans d'iniciar-se 
l'acte d'investidura. Entre els presents 
hi havia el senador socialista Juan 
Bautista Cardona i els diputats auto
nómics socialistes Adolf Sanmartín i 
Ximo Puig. La policia local va haver 
de restringir l'accés de públic, i malta 
gent es va quedar tora del consistori 
o a les escales de l'edifici . L'entrada 
deis regidors al saló de plens va posar 
en evidencia un tan sorprenent com 
irrespectuós comportament de part 
d'algunes persones que es van dedi
car a xiular i escridassar el líder deis 
independents, Javier Balada, quan va 
accedir a la sala i fins i tot quan va 
jurar el carrec. L'esbroncada, pero, va 
ser immediatament contestada amb 
forts aplaudiments per part deis seus 
simpatitzants i també deis del PSPV
PSOE i el Bloc. La mesa la van formar 
la regidora del PP Elisabeth Fernan
dez -com a membre mes jove- i Juan 
Antonio Beltrán, del PSPV-PSOE, 

que era el de majar edat i president de 
la mesa. Ambdós van ser els primers 
a prendre possessió del carrec de 
regidors, i, a continuació, ho van fer 
la resta de la corporació. Acte seguit, 
es va procedir a les votacions, en les 
quals Jordi Romeu va obtenir 11 vots, 
mentre que el popular Juan Bautista 
Juan en va obtenir 1 O. 
Discurs de Romeu 
Després de prendre possessió del seu 
carrec, Romeu va iniciar el se u primer 
discurs com a alcalde de Vinarós llo
ant la figura de Javier Balada, que va 
qualificar de "molt, molt bon alcalde i 
millar persona i amic" i reconeixent el 
treball deis regidors que ja no estan a 
la corporació, com Ramon Adell, Car
los Roger, Joaquim Arnau, Felipe Fo
nellosa i Maria José Simó. L'alcalde 
socialista va demanar a tots els mem
bres de la corporació "que treballem 
per i per a Vinarós des del govern o 
des de l'oposició" i va indicar que el 
seu primer compromís com a alcalde 
"és comptar amb tots, escoltar i go
vernar com hem fet en els últims qua-

Jordi Romeu, immediatament després de ser investit alcalde de Vinarós 

tre anys". Romeu, que va assegurar 
que els verns de Vinarós "són i seran 
el motor del nostre treball" , va mostrar 
el seu convenciment que en aquesta 
legislatura es consolidaran projectes 
"estrategics, basics i fonamentals" 
com la ciutat esportiva, la guardería, 
la residencia, el passeig, la circumval
lació de la N-340, l'auditori o el recinte 
firal. L'alcalde socialista va expressar 
el seu desig que Vinarós siga "una 
ciutat per a tots: per als treballadors i 
per als empresaris, per als joves i per 
als grans, per als vinarossencs o per 
als estrangers. La nostra ciutat ha de 
donar resposta a tots, ha d'oferir pos
sibilitats de treball , d'habitatge, d'infra
estructures i d'oportunitats per a tots. 
Tan sois així creixerem, garantirem 
un bon nivel! de vida i consolidarem 

la capitalitat de Vinarós al nord de la 
provincia de Castelló". Per concloure, 
Romeu va agrair "l'exercici de respon
sabilitat política i democratica" del PVI 
i del Bloc, "que ha permés un govern 
de progrés a Vinarós, i en especial 
als seus dos líders, Javier Balada i 
Domenec Fontanet". 
Crispació a la sortida 
Quan tot semblava que havia acabat 
i ja només quedava la foto de grup 
de la corporació municipal, algunes 
persones van oferir un lamentable es
pectacle increpant a la sortida alguns 
regidors del PSOE, el PVI i el Bloc, 
que no van contestar a les provoca
cions. Afortunadament, les coses no 
van anar a més i els periodistes van 
poder fer la foto deis membres de la 
corporació municipal. 
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Acte d'investidura 

Les imat es de la sessií 
Jordi Romeu, 
rebent la vara 
de l'a/caldia 
de mans 
del regidor 
Juan Antonio 
Beltrán 

Elisabeth Fernández (PP) i Juan Antonio Beltrán 
(PSPV-PSOE) van formar la mesa. La popular era la 
regidora més jove i el socialista, el de més edat. 

Els moments previs a les votacions van ser tensos, en especial l'instant de 
/'entrada del candidat del PVI, Javier Balada. Algunes persones van mostrar 
un comportament lamentable i van xiular i insultar el líder deis indepen
dents, que van ser rapidament contrarestats per ap/audiments 

En el seu discurs, el nou alcalde va /loar Javier 
Balada com a alcalde i va agrair especialment el 
suport del PVI i del Bloc 

Javier Balada i Jordi Romeu, 
saludant-se un cap finalitzat 
l'acte 

Els regidors iuren el carrec 

Elisabeth Fernández (PP) Juan A. Beltrán (PSPV) Domenec Fontanet (Bloc) M0 Dolors Mi ralles (PVI) Mamen Obiol (PVI) Javier Balada (PVI) Vicent A. Albiol (PSPV) 

Joaquín E. Torres (PP) M 0 Mar Medina (PP) Mercedes Baila (PP) Amparo Martínez (PP) Lluis Gandia (PP) Ernesto Molinos (PP) Juan Bautista Juan (PP) 
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"Governarem amb praumatisme i 
1 proximitat per resoldre problemes" 

Com dictava l'eslógan de la seua campanya electoral, "Ara Romeu alcal
de". Sincerament, és l'acte d'investidura que s'esperava? 

Per part deis regidors l'acte es va desenvolupar amb normalitat. Els incidents van 
ser provocats per algunes persones exaltades que van enterbolir un acte demo
cratic. Espero que després de la campanya electoral les coses es tranquil ·litzen 
i s'impose el triomf de la política i del bé de Vinarós. 

Com el recordara? 
Per mi va ser un acte molt emotiu, on em van vindre molts records a la memoria 
que no vaig mencionar en el meu discurs. Els vells socia listes com Miró, Guardi
no o Rabasa s'hagueren sentit orgullosos pel fet que Vinarós obtinga una nova 
alcaldía socialista. També vaig tindre un recordatori per a la meua familia , els 
meus pares i pel triomf de la continunat d'un equip que es va configurar en la 
passada legislatura i que va encapr;alar Javier Balada. 
Canviara alguna cosa del despatx d'alcaldia? 
No. Veig el despatx com un lloc institucional on el més important és que estiga 
obert a tothom. 
Quina ha sigut la seua primera decisió en aquesta primera setmana com a 
primer regidor de l'ajuntament de Vinarós? 

.. 
1 ' • 

. _, 
¡-.: 

,1 

Xavier Flores 

Jordi Romeu complix avui la seua primera 
setmana al capdavant del consistori 
vinarossenc. Els carrecs s'han invertit 
aquesta legislatura a l'ajuntament entre ell i 
el seu soci de govern, l'independent Javier 
Balada. Pero el compromís i la fidelitat en 
un projecte que van iniciar conjuntament 
(PSPV, PVI i Bloc-EV) ara fa quatre anys 
continua sent el mateix, i Romeu espera 
recollir-ne els fruits aquesta legislatura. 
Amb termes conviccions, fe amb si 
mateix i amb el que fa, el recentment 
investit alcalde socialista assegura que 
treballara per millorar la qualitat de vida 
deis vinarossencs "amb pragmatisme i 
proximitat amb els ciutadans". 

esperit crític i les seues col·laboracions. 1 també espero que el PP far;a propostes 
i ajudes pera la ciutat. Cree que !'error de l'oposició en la passada legislatura és 
que no van gestionar res per a la ciutadania. 
La decisió del Bloc d'apostar per un pacte de progrés i donar suport al 
candidat socialista, creu que ha sigut la més lógica? 
Estic convenr;ut que és la més coherent que podia emprendre. El Bloc ideológi
cament és proper al partit socialista. De la seua decisió, en destaco la coherencia 
política i ideológica. 1 respecte a la decisió personal que ha emprés Doménec 
Fontanet, estic segur que no se'n penedira i la mateixa ciutadania Ji ho agrairá 
Treballaran a gust tot i que el Bloc no passe a formar part de I'Equip de 
Govern i es mantinga a l'oposició? 
Sí. Aquesta legislatura sera finalitzadora de projectes peró també molt política i 
haura de primar la coherencia per part de tots els partits, no només del Bloc. Si 
tots els partits actuem amb coherencia no hi ha d'haver cap tipus de problema. 
Ens pot avan<;ar algun detall de com s'estructurara el cartipas municipal? 
Les regidories estaran organitzades al voltant d'unes arees estratégiques: 
una area d'Urbanisme, Obres Públiques i Medi Ambient, una d'Organització 
General i Seguretat Ciutadana , una area de Recursos Humans i Noves 

Donar el vistiplau a unes activitats espor
tives del Patronat de !'oferta d'estiu jove i 
a la instal·lació del pavelló de testes entre 
l'avinguda de Jaume 1 i l'avinguda de Ta-
rragona. 
Amb quin taranna s'ha proposat go
vernar? 

"Aquesta legislatura sera finalitzadora 
de projectes peró també molt política i 
haura de primar la coherencia per part 

Tecnologies, una de Territori i Medi Am
bient, una area de Promoció Económica , 
una d'Educació, Esports i Festes i una 
de Benestar Social i Cultura. A partir 
d'aquestes arees s'articularan les dife
rents regidories. Al capdavant de cadas
cuna d'aquestes arees hi haura un tinent 
d'alcalde. 

de tots els partits" 
Amb el taranna que ha impregnat l'equip de 
govern anterior. Hi ha una situació nova. Encara que pera l'elecció de l'alcaldia 
ens hem posat d'acord tres partits, hem de ser conscients que pera governar no
més en serem dos. Esperem que el Bloc amb el seu esperit continue col ·laborant 
amb els projectes que són bons pera Vinarós i que n'aporte de nous. Cree que 
les línies mestres del desenvolupament de la ciutat estan marcades i aquests 
quatre anys són el moment de la seua execució. 1 la nostra idea és que aquests 
projectes es convertisquen en realitat perqué els ciutadans en gaudisquen com 
més prompte millor. 

Qué destacaría de Javier Balada com a alcalde? 
El seu taran na i la seua fidelitat en el projecte. Els dos partits hem sigut capar;os 
de ser fidels a l'acord des d'un inici i ens unix una gran amistat. 
Com creu Jordi Romeu que ha de ser un alcalde? 
La figura de l'alcalde ha de ser molt propera als ciutadans. Els executius són els 
mateixos regidors i l'alcalde ha de ser com una mena de pare de tots i marcar un 
cert equilibri entre totes les regidories. Considero que un alcalde ha de saber com
binar el pragmatisme i la proximitat amb la gent per poder resoldre problemes. 

Vosté ha dit que el tripartit era un molt bon equip. Un equip al qual ara 
falta Ramon Adell i un regidor socialista. Tem que es perda estabilitat de 
govern? 
Els components de I'Equip de Govern, PSOE i PVI, han de mantenir aquesta 
estabilitat. 1 pensem que Doménec Fontanet com a representant del Bloc ens 
pot aportar moltes coses tant si esta dins com si esta tora del govern amb el seu 

Hi haura alguna regidoria de nova creació? 
La regidoria de Recursos Humans i Noves Tecnologies, atés que l'ajuntament 
s'ha d'incorporar al Plan Avanza. Una altra novetat és que la regidoria de Joven
tut passara a anomenar-se regidoria d'lnfantesa i Joventut. Tambe hi haura una 
junta de portaveus, probablement quinzenal. 
Amb el canvi d'alcaldia i la renovació de la candidatura del PP, espera que 
milloren les relacions entre I'Equip de Govern i l'oposició? 
Espero que sí. Per contra, estem tots equivocats. 
De qui depén que no hi haja crispació als plens? 
La responsabilitat és de tots. Dos no es barallen si un no vol. 
lnflu'ix el signe polític de l'alcaldia en les inversions que puguen vindre per 
part de les administracions central o autonómica? 
El color polític no hauria d'influir a l'hora de concedir ajuts, inversions o el que 
siga de les administracions.Tot el que arribe benvingut siga, i tant si vénen de 
l'administració autonómica com de la central, ho aplaudirem. Tots paguem im
postos i hem de rebre serveis sense cap tipus de discriminació. 
Es tornara a presentar com a candidat a unes eleccions? 
Ara estic centrat en aquests quatre anys i amb el pas del temps, tant personal
ment com en l'ambit de partit, es prendra la decisió. Sincerament, no m'ho he 
plantejat. 
Com li agradaría que tos recordat el Jordi Romeu alcalde? 
Per un treball honrat. 
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El regidor del Bloc Nacionalista Valencia , Doménec Fontanet, va 
comparéixer dilluns en la que fou la seua primera roda de pre
msa com a regidor per deixar ciar que el seu partit no entrara a 
governar amb el PSOE ni el PVI , sinó que "volem mantenir la 
nostra independencia i treballar des de l'oposició amb responsa
bilitat i donant governabilitat a Vinarós, mirant pel benestar de les 
persones i el futur de la nostra ciutat" . 
El regidor de la formació nacionalista va indicar que, des de la 
seua representació municipal , "donarem suport a totes aquelles 
propostes bones pera Vinarós, vinguen d'on vinguen , ja siga del 
PP, de l'equip de govern (PSOE, PVI) o per part de la ciutada
nia". 
Segons Fontanet, "el BLOC compta i compta molt a Vinarós i 
durant aquests quatre anys treballarem amb il ·lusió, respecte, 
responsabilitat, progressisme i fent que Vinarós siga referent de 
la nostra comarca". Fontanet va indicar que el Bloc ha d'estar 
assabentat de la gestió de I'Equip de Govern i que el fiscalitzara i 
el controlara. El regidor del Bloc va concloure que com a regidor 
"estic al servei de les persones, per tant, obrim les portes a qual
sevol iniciativa que ens puguen fer". 

Investidura i passeig marítim 
Fontanet va lamentar la tensió i "la intolerancia" d'algunes perso
nes en l'acte d'investidura de dissabte, "que van entelar un dia 
que havia de ser especial per mi, perqué jurava com a regidor 
del meu poble". 
Respecte a les obres del passeig marítim, Fontanet va indicar 
que aquesta "no era una obra prioritaria peral Bloc" i també es va 
mostrar disconforme en les dates de realització, pero va indicar 
que "un cop ja esta en marxa , hem d'anar a per totes i que acabe 
com més prompte millar". Les valoracions sobre aquesta obra 
s'han de fer, segons Fontanet, "quan estiga acabada". 



X.F 
El Partit de Vinarós lndependent ha explicat en un 
comunicat els principals punts que han motivat el 
suporta l'actual pro posta de govern de I'Ajuntament 
de Vinarós. Una decisió que, segons Javier Bala
da, "ha sorprés a molts, alguns la critiquen i altres 
l'entenen i l'accepten com la més oportuna". Bala
da va reconéixer que "una de les premisses que 
sempre vaig repetir era que el PVI es votaría a ell 
mateix", peró un cop analitzats els resultats elec
torals "el PVI es va veure obligat a replantejar la 
situació". Després de diverses reunions del partit 
es va decidir que "amb els projectes que teníem 
encetats s'havien d'anteposar els interessos muni
cipals i la continuació d'una coalició de govern que 
pensem que ha estat molt positiva". El líder de la 
formació independent va assegurar que la decisió 
"va ser molt discutida, meditada i presa per majo
ría" i es va haver de prendre "tot i suposar un gran 
sacrifici per al PVI , valorant el bé comú i el desig 
de continunat d'una governabilitat en bona sintonía 
i avanc;:ant en un Vinarós cada dia millar". 
Balada va anunciar que deixará de ser el portaveu 
del PVI , cárrec que ocupará la regidora Mamen 
Obiol , i va indicar que en aquests moments estan 
negociant les regidories . Tot i que Balada va indi
car que encara estan discutint el cartipás munici
pal , tot apunta que será regidor d'Urbanisme - "ho 
hem demanat i la nostra petició és tindre dedicació 
exclusiva", va dir- i primer tinent d'alcalde, amb 
la qual cosa s'invertirien els cárrecs amb !'alcalde 
Jordi Romeu . A falta del vistiplau final del cartipás, 
presumiblement, les altres dos regidories que po
drien ocupar els independents són Turisme i Cul
tura. 
Comunicat 
La regidora Maria Dolores Miralles va ser 
l'encarregada d'enumerar els motius d'aquesta 
decisió, que es resumixen en cinc. El primer motiu 
enumerat és "la terma intenció de continuar amb 
els nombrosos projectes que s'han iniciat, en els 
quals el PVI, el PSOE i EV han sigut capa c;:os 
d'abordar una profunda reforma de la ciutat que 
actualment comenc;:a a ser visible". Peral PVI , una 
altra opció diferent a un govern constitun per PVI , 

SU PUBLICIDAD LLEGARÁ CON GRAN DIFUSIÓN EN RADIO 
RADIO NUEVA VINARÓS · 
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SER BENICARLÓ 
Y. .. EN CUALQUIER OTRA EMISORA A NIVEL NACIONAL. 

SU PUBLICIDAD MÁS EFECTIVA EN PRENSA 
DIARIET-SETMANARI 
7 DIES VINARÓS Y BENICARLÓ 
CRÓNICA VINARÓS 
"EL DISSABTE" BENICARLÓ ... 

SU PUBLICIDAD EN TV 
CANAL 56 COMARCA 
ULLDECONA 
CANALNORD 

PSOE i Bloc "abocava 
aquests projectes a un 
futur incert". 
En segon lloc, el PVI va 
assumir la seua decisió 
"per mantenir la cohe
sió de les torces poli
tiques del tripartit, que 
s'ha distingit per la seua 
capacitat de treball i en
teniment". La reedició 
d'aquest govern perse
guix, segons el PVI, "un 
projecte de continu"itat 
capac;: de garantir el futur 
de Vinarós". 
En tercer lloc, el PVI en
tén que amb la seua de
cisió "anteposa !'interés 
general a !'interés parti
cular o de partit, apostant per una continu"itat de 
govern coherent lluny de la crispació sempre latent 
en altres formacions polítiques". 
Com a quart argument, els independents conside
ren que un govern en mi noria del PP "hagués sigut 
una successió d'enfrontaments entre l'oposició i el 
govern" i conclou, en cinqué lloc, amb un missat
ge per als seus votants indicant que "equivocar-se 
és humá i saber rectificar és de savis", com diu el 
refrany. 
La clau la tenia el Bloc 
Balada va indicar que després de les eleccions el 
PVI "va perdre la capacitat negociadora" un cop 
van saber que el Bloc només donaría suport a una 
alcaldía socialista de quatre anys. L'esforc;: de re
nunciar a l'alcaldia és, segons Balada, "un esforc;: 
molt gran" per a un partit independent, "peró in
tentarem convéncer el nostre electorat en aquests 
quatre anys que no hi havia altre remei que donar 
suporta aquesta opció". 
Els independents, segons Balada , estaven en la 
disjuntiva de votar-se a ells mateixos i que el PP 
governés en minoría o donar suport al candidat 
socialista "i continuar els projectes que hi havia 
engegats a I'Equip de Govern". El regidor inde-

FRANCISCO VAQUER TORRES DELEGADO PROVINCIA CASTELLÓN 
REGALOS DE EMPRESA o RECLAMOS PUBLICITARIOS o IMAGEN CORPORATIVA 
PROMOCIONES FERIAS 

PAR 
VJN . 
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pendent va indicar que van descartar rápidament 
l'opció del govern del PP en minoría "perqué ha
vien estat especiament agressius amb dos pro
jectes que hem defensat a mort com el passeig i 
la ciutat esportiva". 
Balada també va manifestar la seua sorpresa quan 
el dia abans de la legislatura el regidor popular Ma
riano Castejón va comparéixer en roda de premsa 
oferint un apropament al PVI amb algunes regido
ríes si accedien al govern . En aquest sentit, va indi
car que "l'únic contacte que hem tingut amb el PP 
va ser el dia que va vindre el president provincial 
del PP a signar el conveni del camp de futbol , i ja 
li vaig comunicar que el PVI no parlaría abans de 
celebrar-se les eleccions". El regidor independent 
també va donar a conéixer que el dia abans "em 
van comunicar que vaig rebre unes trucades del 
president de la Diputació peró jo no hi era perqué 
estava reunit i no vaig poder parlar amb ell, ambla 
qual cosa no vaig saber qué volia". Sobre aquesta 
qüestió, Balada va concloure que una negociació 
"no es pot ter en qüestió d'hores, sinó que s'hagués 
hagut de discutir molt abans i consensuar projec
tes. Que ens truquen el mateix dia ens sembla una 
táctica a la desesperada". 



• Playa: 9 min 

• Nuevo polideportivo: 4 min 
• Nuevo centro 

comercial: 2 min 

Park Plaza 
Vinaros - Castellón 

LA NUEVA VINARÓS RESIDENCIAL Y COMERCIAL 

• Estación de tren: 3 min 

• Hospital: 10 min 

Plaza Park son 196 viviendas en el nuevo núcleo urbano de Vinarós. Cerca del nuevo centro comercial de la ciudad, cerca de un nuevo 

polideportivo, cerca de la estación de tren, cerca de hospital y el colegio. Todo, cerca de todo. 

Con la financiación de: 

er Caixa Tarragona 902 222 888 
Pro mueve: 
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El PP anuncia una oposició 
.. constructiva pero contundent" 
de I'Equip de Govern 
X.F 

El secretari general del PP de Vinarós i regidor de l'ajuntament de Vinarós, Maria
no Castejón, va assegurar que el seu partit fara una oposició "constructiva peró 
contundent i fiscalitzadora" del govern municipal. Castejón va informar en roda de 
premsa -dos dies abans de l'acte d'investidura- que el seu partit havia preparat 
un organigrama per si accedia a l'ajuntament. L'organigrama va sorprendre perqué 
els populars mostraven la seua disposició a oferir regidories al PVI "per tal assolir 
un govern estable durant els próxims quatre anys". 

Mariano Castejón , al costat d'Enrique 
Chaler durant la roda de premsa 

Ramon Adell s'acomiada com a regidor demanant la 
continuilat de la regidoria de Participació Ciutadana 
YC. 
Ramon Adell , exregidor de Participació Ciutadana i candidat per Esquerra Unida-Eis 
Verds a l'alcaldia de Vinarós, va demanar en la roda de premsa de comiat que el se
güent equip de govern mantinguera la regidoria de Participació Ciutadana. Per a Ra
mon Adell, aquesta ha de ser una de les regidories més importants ja que "la participa
ció ciutadana ens l'hem de creure". Adell va fer un repas del que havia sigut aquesta 
regidoria els quatre darrers anys deis quals va destacar que realment es va posar a 
funcionar el juny de 2005, quan es va contractar una secretaria, i que s'havien atés 
unes 750 trucades de teléfon i s'havien fet unes 300 actuacions. Per aquesta nova 
legislatura va demanar que "es dote de més recursos la regidoria, jaque estem en un 
temps de democracia participativa" i que hi haguera "una reflexió per part de I'Equip 
de Govern si relament valen la regidoria i li donen importancia. Si valen convertir-la en 
una regidoria maria, que la tanquen". 
Quant al possible regidor d'aquesta area, Adellli va aconsellar que fóra "una persona 
amb disponibilitat de temps" i per aixó li va oferir la seua ajuda. 
També es va fer un balan<; d'aquests quatre anys a I'Equip de Govern i va assegurar 
que "mai no he votat res que no m'haja agradat" encara que també va admetre que el 
seu vot no havia pesat "en determinades qüestions". -----
La regidoria de Participació Ciutadana ha engegat iniciatives com la redacció del re- -----
glament de participació i el de !'Oficina del Defensor del Ciutada, l'ordenanc;a so-
bre l'ús de l'energia solar, la campanya sobre l'ús correcte del nom del nostre po-
ble, l'ordenanc;a de protecció contra els sorolls, la proposta de la creació del Consell 
Local de Joventut, la redacció del reglament del Consell Local de Medi Ambient o 
l'elaboració deis tres quaderns de convivencia ciutadana, entre d'altres. 

CURSOS D'ESTIU 
CASALJOVE 

JULIO 1 AGOST E O 1-' A 3 H 

PREU 24,04 EUROS AL MES 
TALLER DE DIBUIX 1 PINTURA 

DIMARTS 1 DIJOUS 
TALLER DE MODELATGE 

DIMECRES 1 DIVENDRES 

TALLER DE CÓMICS 
DISSABTE 

ACTIVITATS PER APRENDRE ANGLÉS 
DIMARTS 1 DIJOUS DURANT EL MES DE 

JULIOL DE 1 0 H A 1 1 H 1 É NIVELL 1 
D' 1 1 .30 A 1 2.30H, 2N NIVELL 

INFORMA CIÓ 1/NSCRIPCIÓ: 
C/ CARRERÓ, 51 

AL CASAL JOVE DE DIMARTS A DISSABTE DE 10 
HA 14H. TEL.:964400314 

ORGANITZA 
AJUNTAMENT DE VINARÓS 

R E G IDORIA D E J OVENTUT 

La campanva de prevenció del melanoma 
arribara a Vinaros el4 de iuliol 
Redacció 
Durant els dies 4 i 5 de juliol hi ha previst que es fac;a a Vinarós la campanya de 
prevenció del melanoma que encetara la conselleria de Sanitat. En un horari de 
1 0.30 a 14.00 hores, la unitat móbil estara ubicada a la platja del Fortí per aquel les 
persones que vulguen rebre informació, assessorament o revisar-se la pell. A més, 
es vol conscienciar la població en factors de risc de la importancia de fer-se una 
revisió adequada a un dermatóleg. 
Les unitats móbils estan dotades amb un equip medie especialitzat integrat perder
matólegs i infermers. A més, disposen d'una sala de recepció i historia clínica, una 
sala de reconeixement i un equip d'epiluminiscencia computeritzada pera facilitar la 
detecció i els diagnóstics d'estes lesions cutanies. 

Una estudiante de 14 años muere ahogada en un 
parque acuático de Peníscola 
Redacció 
Una niña de 14 años, estudiante del instituto José Vilaplana de Vinarós, murió ahogada 
el martes en el parque acuático Agualandia de Peníscola. La joven celebraba el final 
de curso con sus compañeros cuando, por causas que no se han aclarado, comenzó a 
mostrar síntomas de ahogamiento en una piscina de las instalaciones. 
La niña fue rescatada por el socorrista, que intentó reanimarla, según fuentes de la 
Guardia Civil. Poco después acudió al lugar una unidad del Servicio de Atención Urgen
te (Samu), cuyos efectivos también hicieron todo lo posible por salvar su vida. Sin em
bargo, durante el traslado al centro de salud de Peníscola, la chica murió. Las primeras 
líneas de investigación apuntan tanto a un posible golpe en la cabeza como a un corte 
de digestión. Finalmente, la autopsia confirmó que la menor murió ahogada. 



Hasta el 130°/o 
del valor de tasación 
Para poder incluir todos los gastos. 

Hasta SOaños de 
plazo de amortización 

Con anticipos 
para los Contratos de Arras. 
Para hacer realidad tus sueños . 

INFÓRMATE EN 
NUESTRAS OFICINAS: C/ San Cristóbal, 15 • VINAROS ·TEL. 964 109 253- 670 808 727 
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l'acord entre el PSOE, el PVI i el Bloc 
Després que el PSOE i el PVI arribessen dimecres 13 de 
juny a un acord, !'última paraula la tenien els nacionalistes, 
que decidien en l'assemblea de dijous la cessió del vot del 
seu regidor al candidat socialista Jordi Romeu. Els naciona
listes van redactar un document amb propostes del Bloc, que 
havien de ser acceptades pel PSOE i el PVI. La signatura 
del pacte entre socialistes, independents i nacionalistes es 

Proposta d'acord PSPV-PVI i Bloc 

Després de les converses mantingundes duran! els darrers dies entre les forces 
progressistes de la ciutat de Vinarós (PSPV-PSOE, PVI, BLOC) i havent arribat a un 
acord de govemabilitat i estabilitat per als propers quatre anys per part de PSPV-PSOE i 
del PVl, condició previa per a aconseguir qualsevol acord de govemabilitat entre 
ambdues forces i el BLOC, s' estableixen d'acord amb les converses abans esmentades 
els següents punts: 

PRIMER 
La aposta ferma per un govem de progrés a la ciutat de Vinarós atenent la demanda de 
la majoria de la ciutadania que així ho va manifestar el passat dia 27 de maig de 2007. 
Davant d 'aquesta conjuntura a primal per damunt de qualsevol altre condicionan!, la 
coincidencia, quasi plena, deis projectes i programes del PSPV-PSOE i PVI, amb les 
propostes del programa electoral del BLOC. 

SEGÓ N 
Ens comprometem a incloure en base a propostes pressupostá.ries, dos inversions per 
any incloses al programa del BLOC. 

TERCER 
Els pressupostos anuals consideraran als menys una proposta en aquelles Aries que el 
BLOC considera prioritaries. 

QUART 
Respectem la decisió de 1' Assemblea del BLOC referent a la possibilitat de entrar o no, 
a formar part en la constitució de la Junta de Govem de 1' Ajuntament de Vinarós. 
Arbitran! les mesures adients en el cas d ' una reconsideració al respecte. De qualsevol 
manera ens comprometem a crear els mecanismes adients per tal d 'aconseguir que el 
BLOC conega de primera ma qualsevol de les decissions emanades des de la Cornissió 
de Govem. 

CINQUE 
Ens comprometem a la celebració de reunions trimestrals de seguiment del programa 
consensual entre les tres forces politiques (PSPV-PSOE, PVl i BLOC), en la que 
podrán participar tant regidors com membres dessignats per les diferents executives, a 
requeriment de la citada Comissió de Seguiment. 

SISE 
Participació real i efectiva del BLOC en la elaboració del Pressupost Municipal . 

SETE 
Desenvolupar els mecanismes adients per tal de garantir partides pressupostariés 
capaces de reconeixer l'assesorament deis diferents grups politiques. 

produYa divendres al matí. El PSOE i el PVI es comprometen 
a incloure, sobre la base de propostes pressupostaries, dos 
inversions a l'any del programa del Bloc. També admeten 
que els pressupostos anuals consideraran, almenys, una 
proposta en les arees prioritaries per als nacionalistes, així 
com la participació efectiva del Bloc en l'elaboració deis pres
supostos municipals. 

PSPV 
PSOE 

nacionalista valencia 

Les pro postes del Bloc (incloses a racord anterior) 

1) L'alcaldia sera per a tata la legislatura i per al candidat del PSPV-PSOE. 

2) El BLOC no formara part de I'Equip de Govern tot i que estara informat 
préviament i obligatóriament deis punts que aniran a la Junta de Govern . 

3) Abans de realitzar qualsevol tipus de decret d'alcaldia, !'alcalde haura 
d'informar al regidor del BLOC. 

4) Els técnics de cadascuna de les regidories de l'ajuntament estaran a 
disposició del regidor del BLOC en cadascuna de les disposicions que puga 
sol ·licitar dit regidor. 

5) Peral bon funcionament de l'ajuntament es propasa que es tacen dos 
juntes de portaveus municipals mensuals. 

6) El BLOC demanda la creació d'un departament municipal de recursos 
humans. 

7) Cadascú deis grups polítics amb representació municipal disposara d'un 
despatx propi únic i exclusiu dotat amb recursos materials amb personal 
eventual a temps complet. 

8) El BLOC demanda tindre representació municipal en tots els patronats, 
consells i organismes municipals. 

9) Les polítiques de l'ajuntament de Vinarós estaran basades en el progres
sisme, l'ecologisme i en el nacionalisme. 

Aquest acord no pressuposa una acceptació de la política duta a terme en 
aquesta última legislatura 2003-2007 i aquests punts estan redactats en 
assemblea per millorar la qualitat de vida deis ciutadans i les ciutadanes de 
Vinarós. 

Escuela de Vela del Club Náutico Vinaros 
La Escuela de Vela del Club Náutico Vinarós, 
homologada por la FVCV, comenzará su andadura 
estival a partir del 9 de julio hasta final de verano. 
Durante estos dos meses se realizarán cursos de 
vela con una duración de 20 horas semanales que 
se impartirán de lunes a viemes. Los cursos van 
dirigidos a todas aquellas personas (niños, jóvenes, 
adultos, seniors) que estén dispuestas a descubrir, 
aprender y disfrutar del mar. 
La Escuela de Vela ofrecerá cursos de vela ligera 
en clase Optimist para todos aquellos niños en 
edades comprendidas entre los 6 y 14 años. Y 
para los adultos se imparten los cursos en las 
embarcaciones tipo Gamba y Vaurien. 
El objetivo principal del Curso de iniciación a la 
vela es el dar a conocer este apasionado deporte, 
disfrutando todos los días de la navegación. El 
alumno se familiariza con todas las partes del 
barco y su uso, colaborando con el montaje y 
desmontaje cada día. 

diferentes rumbos. Los nudos también tiene un 
papel importante a la hora de navegar, por eso se 
realiza un taller de nudos marineros, enseñando 
los más básicos y su aplicación. 

a la hora de practicar este deporte, por ejemplo: 
observar la fuerza y dirección del viento, la 
utilidad y funcionamiento del chaleco salvavidas, 
cómo subir. y bajar de la embarcación, la correcta 
posición a la hora de navegar, etc. 

Se da una idea general de cómo se maneja un 
barco para poder conseguir desplazarse con la 
fuerza del viento, teniendo el control del timón y la 
correcta posición de las velas, navegando con los 

Sin ser un deporte de alto riesgo, sí que hay unas 
normas básicas y necesarias para la correcta 
realización de la actividad, por ello, la seguridad 
está presente durante todas las sesiones. El 
alumno aprende la importancia de estas normas 

Los cursos se imparten por monitores titulados 
por la Federación de Vela, así como con el apoyo 
y supervisión de la Federación de Vela de la 
Comunidad Valenciana. 
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Yolanda Ciares 

Les 3 platges (el Clot, el Fortí i el Fora del Forat) i les 21 cales (des del Sol de Riu fins a I'Aiguadoliva) 
ja estan a punt pera aquest estiu. Entrem en la temporada alta i el principal atractiu de Vinares s'ha de 
manten ir alllarg de l'any, pero és ara quan cal intensificar-ne la cura. Tot el litoral vinarossenc ja esta a 
disposició per traure'n profit, pero per aixo s'ha de fer un intensiu treball d'inspecció per trabar les defi
ciéncies i, deprés, pera solucionar-les. Tot perqué el banyista trabe la platja en perfectes condicions i 
en puga gaudir. 

El dia 15 va comen¡;:ar la temporada turística 
denominada com a "alta" i era la data límit per 
tindre les platges i les cales, un deis reclams 
turístics indiscutibles de Vinarós, a punt per als 
visitants. És per aixó que durant les darreres 
setmanes el litoral ha passat els últims exa
mens a través deis quals se'n comprova l'estat. 
El Patronat de Turisme és l'órgan que s'encar
rega de fer aquest control , amb la Brigada de 
Serveis, la qual arregla tots els desperfectes 
juntament amb la UTE. Turisme, una vegada 
feta la revisió , elabora un informe amb totes les 
deficiéncies i els desperfectes i encarrega que 
se solucione, depenent de qui en tinga les com
peténcies. 
Les comprovacions que es fan se centren en 
la neteja global de la platja , tant de l'aigua com 
de l'entorn . També es comprova l'estat de les 

papereres i es considera si en calen més, de
penent de l'extensió de la platja o la cala . A la 
platja del Fortí , a causa de la seua extensió i 
deis elements que conté, la revisió dura més. 
Així, per exemple, és l'única platja amb recolli
da selectiva de fem i s'han demanat els adhe
sius específics pera cada tipus de paperera. 
Les dutxes i els rentapeus també es revisen si 
funcionen o si en fa falta cap més. En el cas del 
Fortí, són dotze els rentapeus que hi ha i que 
cal mantenir. Peró l'incivisme d'algunes perso
nes fa que contínuament s'haja de reposar mo
biliari i corregir desperfectes. En algunes cales, 
hi ha dutxes que no funcionaven perqué s'havia 
tallat la manega connectora. 1 és que molts deis 
desperfectes trobats són pintades o mobiliari 
urba destrossat. 
Altres elements que conformen l'estat gene-

ral d'una cala i una platja són la jardinería , els 
accessos, les escales o els panells indicatius. 
Una de les novetats d'enguany és la ubicació 
d'una caseta de la Creu Roja a la platja del Clot, 
un servei de socors indispensable que comple
ta una de les platges més freqüentades pels 
banyistes i en la qual ja es nota !'arribada de 
la calor. 
Les revisions es fan periódicament. Primer, se'n 
fa una abans de Setmana Santa i després tres 
abans del comen¡;:ament de la temporada esti
val. Una vegada comen¡;:at el moment algid , es 
fan comprovacions cada setmana. És per aixó 
que les cales vinarossenques tenen la certifi
cació mediambiental ISO 14001 atorgada per 
AENOR, que en reconeix la qualitat mediam
biental i el correcte manteniment i dotació de 
serveis. 



REVISIÓ PERIÓDICA 

Des del Patronat de Turisme, Gabriel 
Quesada, i des de la Brigada de Serveis, 

Josep Masip, es fan revisions periódiques 
per constatar l'estat de la costa. Cada 

vegada s'elabora un informe ambles defi
ciencies i es propasen les solucions 

COL· LABORACIÓ 
CIUTADANA 

Aquest veí alerta 
sobre el no-funciona
ment d 'aquesta font 

a la cala del Pinar, 
que es va oferir a 

arreglar. Moltes 
vegades els matei
xos usuaris alerten 
de 1 'incivisme o els 

desperfectes 

DESPERFECTES 

L'incivisme fa que hi hoja e/ements des
trossats o deteriorats. A la cala deis Cossis 

en trobem uns quants exemp/es 

CREU ROJA 

La platja del Clot compta enguany amb una ca
seta de la Creu Roja, un servei que augmenta la 
qualitat d'una de les platges més freqüentades 
de Vinarós 

PLAT JA NUDISTA 

Aquesta cala de 
Sól de Riu sera una 
platja per a nudis

tes. Ja s'ha escollit 
la ubicació del car
tel/ indicatiu i s'ha 

encarregat 

DUTXES 

A la cala de les Timbes s'ha trobat la mane
ga trencada i s'haura de reposar. No obstant 

aixó, la dutxa de la dreta sí que funciona 
perfectament 

ESCALES 

Un element indispensable per accedir a 
les cales. Aquestes dos estan en la /lista 

d'arranjament, una s'esta pintant de 
blanc per embellir l'entorn i a l 'altra es 

col· tocara una borona 



Antiua Tarraco 
Estimats lectors, 
Us envio aquesta carta perqué sapigueu que el día 27 d 'abril , 
nosaltres, els alumnes de cinqué i sisé vam anar d'excursió a 
Tarragona, o comes deia abans, Tarraco. Va ser un divendres. 
A les 8 del matí jase n'anava !'autobús, encara que hi va haver 
alguna xica que va arribar tard . A les 10, ja estavem allí, a 
Tárraco, i ens van presentar el dos guíes. Eren xic i xica , i ens 
vam partir en cinqué i sisé. ·El guia xic va vindre amb nosaltres 
(sisé) i la guia xica amb els de cinqué . Ens va portar per tota 
la muralla de Tarraco, feta d'opus quadratum, que eren 
pedres quadrades amb fang a dintre perqué fóra més difícil 
trencar la muralla. A baix de tot de la muralla, hi havia pedres 
megalítiques, que eren pedres de un metre i mig d'altura, 
un d'amplaria i dos de !largaría . La paraula megalítica ve 
del prefix mega- , que significa "gran". Una amiga que es di u 
Marina i jo, com tenim unes germanes molt inquietes, vam 
dir: "Aquestes pedres, ens les hauríem d'emportar a casa, 
perqué quan les nostres germanes ataquen , les utilitzaríem 
com a muralla. "Jo trabo que va ser una bona idea. Vam 
fer el passeig per tota la ciutat. Vam pujar a un edifici on 
hi havia maquetes de l'edat antiga de Tarraco, a l'edat 
mitjana. Després, vam pujar per unes escales de caragol molt 
estretes i tancades, en que una persona amb claustrofobia 
no podría pujar. Pero l'esfon;: va valer la pena , perqué vam 
tindre una vista preciosa de Titrraco. A !'hora de dinar, vam 
anar a l'amfiteatre, i es va acabar la vista. A un pare vam 
menjar, i vam anar a comprar records. Sabina i Juan José, els 
nostres professors, vam fer un passeig i Juan José feia tota 
l 'estona fotos de Tarragona. A les tres vam tornar a !'autobús, 
i a dos quarts de cinc ja estavem a Vinaros. Ens ho vam passar 
fenomenal , pero Marina i jo ens vam penedir de no agafar les 
pedres megalítiques. 
Una abrac;:ada. 

Jahe/ Carmona Vi/a 

Els alumnes de 4 d'ESO s'acomiadaren del col·legi amb una petita festa al recinte de l'escola. 
Primer, es donaren gracies per tots aquests anys al col· le , i després un petit refrigeri . Des 
d'aquí el col ·le us diem adéu i molta sort en tot allo que feu . 

Els alumnes d'Educació Infantil participen 
en les olimpíades esportives de Benicarló. 
Algunes mames els van acompanyar. 

Els alumnes d'educació infantil visitaren la 
granja escota de Peníscola. 



La regidoria de Medi Ambient i Carretour van ter 
entrega deis premis del concurs de dibuix sobre 
medi ambient el dilluns passat al centre comercial 
Carretour. Els xiquets del col·legi d'educació 
especial Baix Maestrat van participar en aquest 
concurs de dibuix en el qual, d'una banda, es 
pretén conscienciar sobre la importancia del medi 
ambient i la seua preservació, i de l'altra, integrar 
els discapacitats i ter-los gaudir d'una activitat 
diterent. Cadascun va rebre un televisor com 
a premi i cada participant va rebre un diploma 
acreditatiu . 

Els guanyadors 
del concurs 
van ser: 

e categoria A: Carmen Galante Rodera 
e categoria B: Martin Uranga López 
• Categoria C: Clara Pereira Costa 

GDMBAU 
MOD NZAS ., TIANSrOITES 
MONTAJE Y DESMONTAJE, EMBALAJE, 
GUARDAMUEBLES, PLATAFORMA 
ELEVADORA Y ESCALERA MONTAMUEBLES. 
OFICINAS: 
C/ PUENTE, 87- 12500 VINAROS GUARDAMUEBLES: 
TEL. 964 451121- FAX 964 459 200- MÓVIL666 579180 POL.INO. El COLLET- CALLE E· PARCELA 417 - 12580 BENICARLÓ 



24 

Ricardo J. Redó Beser, 
pescador vinarocense afincado en Mallorca 

Andrés Albiol 
A pesar de no tener familia pescadora, Ricardo 
optó por trabajar en el mar en su ciudad , hasta 
que nuevos aires le inducieron en irse a pescar a 
las Islas Baleares. 
Ricardo nació en Vinarós hace 51 años. Hijo de 
Ricardo, de profesión escribiente en la fábrica 
Foret y su madre, Estolde, sus labores. Es el 
mayor de cinco hermanos y una hermana. 
De pequeño se crió por la barriada del Pilar y la 
báscula. Fue al colegio de la Misericordia y luego 
en el instituto a estudiar el Bachillerato. 
A pesar de gustarle el fútbol optó por jugar a 
balonmano con equipos locales. Comenzó a 
trabajar para Fileno en efectos navales, y para 
Jesús de electricista de barcos. Después trabajó 
en los astilleros Lenhimosa, cerca de diez años. 
Como la mayoría de sus amigos eran pescadores 
decide embarcarse al cerco con el Avi Pigat, una 
temporada. Cambia a la pesquera del trasmallo con 
el Pepito, durante 4 años, faenando algunas veces 
tras el gran atún con anzuelo. Luego va al arrastre 
con el Ramonche, durante 8 años. Y hace 9 años, 
como conocía a unos pescadores mallorquines 
que se hacían el barco aquí, de nombre Puerto 
Sóller Dos, se enrola con ellos y se va a pescar 
al bou a la localidad isleña de Sóller. La verdad es 
que fue acogido con mucho cariño por las gentes 
de allí , de manera que se integró en dicha sociedad 
muy rápido, como lo demuestra lo a gusto que está 
conviviendo con todos los mallorquines. 
La faena laboral es algo diferente, ya que las 

cinco jornadas diarias de pesca a la semana 
son de doce horas al día, lo que ocurre es que 
los inviernos son bastante duros, puesto que en 
alta mar los vientos del N y del S suelen soplar a 
menudo, así que se pierden la mitad de jornadas 
al no salir a faenar. Por suerte han capeado 
temporales sin desgraciadas, pero sí han sufrido 
en su cuerpo una pedregada como el puño en 
medio del mar. De tornados a menudo les han 
pasado por los lados. 
Principalmente se dedican a la captura de gamba 
roja por aquellas enormes profundidades. En 
cierta ocasión atraparon tantas rayas que no 
cabian en el arte. Efectúan las ventas en el 
puerto de Palma. 
Ricardo, como mínimo, una vez al año viene a 
Vinarós con el barco, para realizar reparaciones 
que duran varias semanas, de manera que está 
con sus familiares y amigos. También nos dice 
que en alguna ocasión recibe la visita en Sóller 
de algún vinarocense. 
Nos recalca que cada vez que viene a Vinarós, lo 
encuentra más cambiado. 
Uno de sus hobbys aún le sigue su afición por el 
fútbol, siendo directivo del equipo del Puerto de 
Sóller, y en alguna ocasión ha guisado un rancho 
para la plantilla. 
Igualmente nos dice la satisfacción que le 
produce cuando divisan a ballenas navegando 
con tranquilidad . O el susto que tuvo al atrapar 
un gran tiburón durmiente o cardenal, que a la 
postre era inofensivo. 
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Aun~ue no te guste, en ocasiones 
la vida te obliga a tomar decisiones. 
Una oleada de entusiasmo invade tu 
vida amorosa Qero todavía no debes 
cantar victoria. Respecto a tu salud, no 
dejes que nada ajeno a tus intereses 
pue~a entorpecer la buena marcha de 
tu v1da. 

Una escapada con tu pareja a algún 
lugar recóndito puede ser tieneficiosa 
para ti. Respecto a tu salud, están 
en vlas de solución ciertos asuntos 
pendientes, lo que te aliviará bastante. 
Algunos asuntos relacionados con 
herencias o similares pueden quedar 
resueltos. 

No descartes que a través de un encuentro 
accidental se provoquen en tu vida sentimental 
emociones muy intensas. Respecto a 
tu salud, olvídate de los problemas y 
desaparecerá tu ansiedad. Marte transitando 
por tu casa diez y mandando una cuadratura 
a tu signo indica que puede haber tensiones 
en tu vida profesional. 

En asuntos de amor no te conviene ni 
ir con prisas ni tener la sensación de 
insegundad. Tienes que dedicar más 
tiempo a generar sueí'\os y a tu creatividad 
amorosa. Respecto a tu salud, deberlas 
hacer un poco más de ejercicio. No 
descartes que te llegue un ainero extra 
por causas no laborales. 

Deberlas pasar más tiempo con tu 
pareja. Se trata de relegar determinados 
asuntos a un segundo plano. Respecto 
a tu salud, es atiora cuando tienes que 
abandonar determinadas actitudes que te 
perjudican. Tus propias ideas o lc,J~ viajes 
~ue. hagas pue~en ser muy pos1bvos en 
tu v1da económica. 

Vives un buen momento para generar 
nuevas ilusiones respecto al amor y a la 
vida en pareja. Respecto a tu salud, tu 
imaginación estará fuertemente estimulada. 
Evita tener un exceso de nervios. Es 
importante que ahora prestes atención a 
los gastos superfluos y te concentres en lo 
absolutamente necesario. 

No esperes que todos los que te rodean 
se adhieran a tus opiniones e ideas sobre 
la vida Y. la manera de vivirla. Respecto a 
la salud¡ si mantienes una actitud firme 
y hones a contigo mismo vas a resolver 
tus problemas con más facilidad. Trata 
de no llenarte de responsabilidades 
económicas. 

Te conviene organizar y planificar bien 
tus asuntos laborales para que no 
acaben desbordándote. Mercuno y el 
Sol transitando por tu signo, te otorgan 
de buenas ideas en el ámbito de los 
negocios y te invita a que cambies de 
esfrategia. En tu mano está el que hagas 
realidad tus intenciones sentimentales. 

Es el momento de iniciar una fase feliz 
con tu pareja. Para mejorar tu salud 
piensa que tienes mil maneras de 
hacer deporte mientras que te diviertes. 
Arregla tus papeles Y. controla tu~ pagos. 
Emp1eza un nuevo clclo económ1co en tu 
vida. Tienes opciones _para mejorar esa 

,.A,=TTADl·n economía con nuevas 1deas. 

Respecto a tu salud, debes relajarte y 
tomarte la vida con más calma, el estrés 
se vuelve contra ti y anula lo mejor que 
tienes. Tus asuntos económicos son 
complejos pero están llenos de interés. 
Necesitas hacer un cambio. Júpiter 
transitando por tu casa dos te beneficia. 

En el amor las aguas vuelven a su cauce 
eliminando de tu vida muchas presiones. 
Res~cto a tu salud, piensa que la 
máquina. hay ,que engrasarla y ponerla 
en lunc1onam1ento de vez en cuando. 
Económicamente debes tener confianza en 
el futuro inmediato. Puedes vivir sucesos 

,.._,u,.•uv que te sorprendan de manera positiva. 

De alguna forma, tu historia de amor, 
la estas llevando a tu terreno. Vas a 
sentir que afinas con más precisión. 
Respecto a tu salud, debes olvidarte de 
las apariencias. Es mejor estar sano por 
dentro que aparentarlo por fuera. Con 
seguridad lograrás avanzar hacia tus 
objetivos económicos. 
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Tot esfor~ té el seu premi 
El passat dissabte es va celebrar a la penya Pan 
y Toros la tournet de ti de curs de escacas amb un 
grna nivel!. A la foto , Lluis Monfort amb els seus 
trofeus. 

lota la informació 
de les restes 
VIsita hnp:/ ¡www.jxmedia.es.ve 

secció restes i fira de 
sant ]oan i Sant Pere 2007 

Lourdes y Miguel celebraron el pasado 3 de junio sus 
bodas de oro junto a sus familiares y amigos 

Tast de cervesa 
Escota de Persones Adultes 

Tanques sí, 
pero de cerveza 

(El Jueves) 

Dijous i divendres passat es va realitzar el curs de Tast de cervesa organitzat pel Consell Municipal 
de Formació de Persones Adultes. En aquesta ocasió la protagonista va ser la cervesa, en lloc del 
vi o del cava que ho ha sigut en anys anteriors. La persona que el va conduir, Albert Barrachina, 
ens va aproximar a tot el que s'amaga darrere del que sembla una simple beguda refrescant Vam 
conéixer les diferencies entre cerveses, el seu procés d'elaboració, la seua historia, tot tastant 
diverses cerveses i analitzant-ne els diversos aspectes: escuma, olor, sabor, soroiL .. Va ser una 
bona oportunitat pera educar els nostres sentits i ter-nos més conscients del que mengem. 

SL 
S 

ooomm mrnrn[illm rn[ill lPrnOOI~Dffi[ill ~ rnoo@ mm m[illOOOOirn 
i FELICES FIESTAS ! 

TODA LA INFORMACIÓN EN 

C/LUIS SANTAPAU N° 8 VINAROS 
TEL: 964 455 043 • COMERCIAL: 635 089 273 
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Festival infantil Per Més Vida 

El pasado sábado 9 de junio tuvo lugar en 
el patio del antiguo colegio Sant Sebastia un 
festival infantil organizado por la asociación 
Por Más Vida. Payasos, coreografías y 
escenificaciones entretuvieron a los más 
pequeños acompañados por sus padres. 
Con una afluencia de unas 400 personas, la 
fiesta terminó con el obsequio de globos con 
formas de animales. El mensaje de Por Más 
Vida a través de la escenificación titulada 
G/u- glu ambientada en una academia del 
fondo del mar, fue el de evitar quedarse 
atrapados en los "anzuelos" de la mentira, el 
robo, la violencia, etc., ya desde temprana 
edad. La asociación prepara otros actos a 
pie de calle como el día 7 de julio frente a la 
plaza del mercado, así como un concierto 
de música rap en el paseo el 21 del mismo 
mes. 

Harmut y 
Claudia 
tras residir 
en Vinarós, 
han vuelto 
a vivir a 
Alemania, 
pero 
vuelven 
aquí de 
vacaciones 

BABVIC 
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lvan, Alfredo, Juanma i lvan van assistir a l'exposició internacional canina de 
Castelló participant amb els patxons navarros d'Eis Ports. 

Com cada 
setmana 
reunió-sopar 
del conclave 
de Cherokys. 
Qué deuen 
estar 
preparant? 

El día 9 se inauguró la peluquería Nuevo Look, dirigida por Victoria 
y M• José Lorente 

Av. Barcelona, 11 Baixos- Tel. 964 45 97 29- Vinaros 
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la ·1esta" solidaria de la Creo Roia 
Alfredo Gómez 
El passat dissabte als "Salones Paladium" és van omplir en una gran testa 
organitzada per la Creu Roja local, en un gran acte soHidari per recaptar 
diners per l'adquisició d'una ambulancia per Vinar6s. 
Els serveis de tots el voluntaris i voluntaries de la Creu Roja local, una de les 
institucions més antigues de la provincia de Castelló, fundada a Vinar6s fa 133 
anys i que avui en dia te mancanc;a d'un nou vehícul. La crida teta per Creu 
Roja va tenir una amplia resposta , tant per les duescentes persones que va 
acudir al sopar, com per les aportacions personals , algunes an6nimes i que 
demostren un gran cor huma. L'acte es va iniciar amb el pase de diapositives 
sobre la labor de la Creu Roja local presentat per la voluntaria lnma Ferrer i 
tras el parlament i el sopar, es van sortejar decenes d'obsequis donats per 
botigues i particulars de Vinar6s de manera desinteresada. Tras el sorteig, 
el president de Creu Roja local Juan José Casanova i la presidenta de Creu 
Roja Castelló, la senyora Pilar Cuartero van otorgar la medalla d'honor al 
voluntari local Juan Montserrat més conegut per"Carrasco" per tata una vida 
dedicada com a voluntari al servei deis ciutadans i ciutadanes, no tan sois de 
Vinar6s sino d'altres ciutats on va servir. La testa va concloure amb un ball 
a carrec del grup musical "guateque". Felicitem des del Diariet a tata la Creu 
Roja, als seus membres, voluntaris, i a tata la gent que va col ·laborar amb 
el seu granet de sorra a que aquesta institució puga donar els seus serveis 
amb més material i ajudes. 

El domingo día 3 de junio se celebró en Roses (Girona) la 17 edición del Aplec de 
Penyes de I'Espanyol con más de 900 peñistas del Espanyol, en la cual no podía 
faltar la Penya Espanyolista Vinar6s. Fuimos muy aplaudidos por ser la peña más 
viajera al hacer 800 kilómetros. 
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como vicario el 
vinarocense Alexis 
Keith Cañadas de 

Miguel Angel 
y Sara en la 

ordenación de su 
hermano Alexis 

La familia Espada Madraza comunica que el día 24 de junio a las 20 h se 
oficiará una misa en la iglesia Santa Magdalena por el alma de D. Manuel 
Jesús Espada Madrazo, fallecido en Gijón el 2 de enero de 2007. 
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Francisco Gombau, a l'auditori 

YC. 
El vinarossenc establert a Malaga, Francisco 
Gombau, és el nou artista que exposa actualment 
a l'auditori municipal Ayguals d' lzco. Es tracta 
d'una mostra de miniatures amb motius religiosos 
-i també deis nanos i gegants de Vinarós-, i 
d'aquarel·les que reflectixen parts de Vinarós. 
Gombau seguix la tradició d'aquarel·listes 
vinarossencs, que han sigut "la seua gran 
inspiració". L'exposició de Francisco Gombau 
estara oberta fins al dia 1 de juliol , de dimarts a 
diumenge de 18 a 21 hores. 

Cursos gastronómicos de verano 
en la universidad Jaume 1 de Castelló 

U NIVERSITAT Por segundo año con-
J AUME•I secutivo la universidad 

Jaume 1 de Castelló incluye la gastronomía en sus 
cursos de verano. Este año los cursos serán dos, 
ambos dirigidos por el doctor en Comunicación 
Audiovisual José Aguilar: "El arroz, tradición, 
fusión y creatividad" y "Los pescados y mariscos, 
nutrición , salud , gastronomía y cultivo". El curso 
sobre el arroz se celebrará del 16 al 20 de julio en 
el hotel Palasiet Termas Marinas de Benicassim y 
el de pescado y marisco a la sede de la UJI en 
Vinarós del2 al4 de julio. Ambos cursos realizarán 
la matrícula, por primera vez, a través de la página 

web de la UJI. 
El curso sobre el pescado y marisco constará de 
tres mesas redondas; una primera sobre la cría 
de pescados en cautividad y su uso culinario , 
la segunda sobre nutrición y salud y la última 
sobre la cocina clásica y moderna del pescado 
y marisco. Durante este curso se realizará una 
cata de caviar de Riofrío de Granada y una cata 
comparativa de langostinos frescos de Vinarós y 
congelados foráneos. Las catas estarán regadas 
con cavas y champagnes de la Cambra deis 
Vins de Castelló. También se contará con la 
participación de los restaurantes de la zona Faro 
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de Vinarós y Vinya d'Aiós. 
El segundo curso sobre el arroz contará con 
la presencia de los críticos gastronómicos de 
nuestra comunidad: Antonio Vergara , Lluís Ruiz y 
José Agui lar y el crítico y gerente de la 0 .0 . arroz 
de Valencia , Santos Ruiz. También participarán 
los cocineros Sergi Arola , Raúl Aleixandre de Ca 
Sento, Carlos Calero de Casa Salvador de Cullera 
y Modesto Fabregat del restaurante Arbequina de 
Castelló. Los arroces que se degustarán en los 
cinco días del curso serán regados por vinos de la 
distribuidora Pérez y Mateu de Castelló. 
Para más información www.uji.es 
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Las fiestas de San Juan v San Pedro de antaíio 
Alfredo Gómez 
Para no caer en el tópico de hablar de 
la fundación de las fiestas, o de algo 
ya muy lejano en el tiempo, vamos 
ver cómo eran las fiestas de los años 
1953 y de 1963, respectivamente. 
Mucho ha cambiado Vinarós en estos 
años. Su aspecto, su fisonomía , sus 
edificios y comercios, sus calles, sus 
plazas, su playa ... Y nuestras fiestas 
de San Juan y San Pedro ¿han 
cambiado? Lo indudable es que lo 
que no ha cambiado ha sido el espíritu 
festivo de los vinarocenses en estas 
fechas. Quizás las fiestas y ferias de 
antaño fuesen más participativas que 
las actuales, o si más no, de más 
"camaradería", ya que hoy en día la 
diversidad de actos y locales de ocio 
se han multiplicado, lo que hace que 
la gente esté más repartida , ya que 
la oferta es ciertamente mucho más 
numerosa, no sólo por la cantidad de 
actos sino por el número de locales y 
peñas. 
Repasando el programa de Fiestas 
del año 1953 (celebradas entre el 
sábado 20 y el lunes 29 de junio), 
encontramos algo que todavía perdura 
como símbolo "inequívoco" y sonoro 
de que estamos en fiestas: la traca a 
las 11 de la noche -con una "carrera" 
antaño de chavales y juerguistas que 
debía de ser impresionante, cosa que 
sí se está olvidando. La traca de ese 
año finalizó en el campanario con "un 
alarde pirotécnico". 
Muchos de los actos festivos todavía 
perduran como señal y símbolo de 
las fiestas de San Juan. Del 1953 
destacamos las corridas de toros 
(Pepe Bienvenida, Niño de la Palma y 
Manolo Navarro) y novilladas (Manolo 
Sevilla, Fuentes y Espartero); las 
competiciones deportivas: partidos 

de fútbol (Tortosa-Castelló, en el 
campo de educación y descanso), 
veladas de lucha libre en la plaza 
de toros, la Travesía al Puerto, Tiro 
de Pichón en la desembocadura 
del Cervol. .. junto a diversos actos 
culturales, actuaciones musicales (La 
Orquesta Clásica de Valencia en el 
Ateneo), bailes regionales ... y carrera 
de camareros. 
Completaban el programa de ese año 
un espectáculo folklórico-circense, un 
Festival infantil, la feria de ganado, 
la charlotada y el castillo de fuegos 
artificiales en la feria, ubicada por 
entonces en La Mera. 
Dando un salto de diez años, el 7 
mayo del 1963 tomaba posesión 
como alcalde local Francisco Balada 
Ortega, gran promotor de lo que hoy 
en día ha llegado a ser nuestra ciudad 
e iniciador de numerosas actividades 
festivas , de clubes y asociaciones que 
las impulsaron. Una de las primeras 
manifestaciones populares que se 
encontró sobre la mesa fueron las 
fiestas de San Juan y San Pedro, que 
ese año se celebraron entre los días 
22 (sábado) y 30 (domingo) de junio. 
Desde el año 1959 se venían eligiendo 
las reinas y damas, gracias a una 
iniciativa del alcalde y maestro Ramón 
Adell , en la celebración de unos 
Juegos Florales. 
Y en 1963, como reina de las fiestas 
fue proclamada María Francisca 
Balada -en el Ateneo, por José 
Miguel Ortí- a la cual acompañaron 
las damas Teresa Fonellosa, Amelía 
Segura, M" del Carmen Provinciale, 
M" Dolores Bellés, rvf• Dolores Ferrer, 
Genoveva Royo, Oiga Fibla, Vivina 
Asensi, Motserrat Paulo, M" del 
Carmen García, rvf• Amparo Fullana y 
Pilar Callau. 

El del año 1963 fue un programa 
mucho más completo, como es 
lógico, del de diez años atrás. Eso 
sí, a las once, traca "por las calles de 
costumbre". En el aspecto deportivo, 
que nunca faltará, una "emocionante 
prueba de velocidad para motocicletas 
de diversas cilindradas", gincana 
de coches (ganada en la modalidad 
femenina por la reina, con su Seat 
600, y en la masculina -más de 
1.000 ce- por Rafael Verdera con su 
Ford Consule, y menos de 1.000 ce 
por Melchor Reig, y en el 5° puesto, 
Jacinto Moliner, con un Seat 750. 
Festival de Aeromodelismo en el 
puerto, balonmano, tenis y la 11 Vuelta 
Ciclista a la Costa Dorada, ganada por 
José Serrano. 
En ese año se inauguró la 1 Feria de 
Maquinaria Agrícola, instalada en la 
plaza del Santísimo con participación 
de veinte empresas, y que daría lugar 

a la actual e importante Feria de la 
automoción. 
Entre los numerosos actos de ese año 
se pueden enumerar la actuación de 
los Xiquets de Valls, las verbenas y la 
cena de gala del Casino, los conciertos, 
exposiciones (Liuís Santapau y de 
Semana Santa), conferencias (Agustín 
de Bárcena), el Festival de Coros 
y Danzas, el espectáculo cómico
taurino y un festival de la canción. 
En la terraza Payá se proyectaba el 
film Todos eran culpables, anunciada 
como "la película de Vinaroz ... de la 
que es usted protagonista"; y en la 
plaza de toros actuaron el vinarocense 
Joe Correira, junto al Dúo Dinámico, 
Luis Mariano y El Tití. 
Y en la plaza de toros, "tres espadas, 
tres nuevos en esta plaza y de gran 
consolidado cartel: Curro Girón, 
Andrés Vázquez y Manuel García 
Palmeño". 

Nilnos i !if1Mis 
dr Vinaro. 
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Gaspar Redó, cap d'esports 

Semana grande para nuestro deporte 
Magníficas noticias las que nos ha deparado el deporte local el 
pasado fin de semana. Empezando con el atletismo, hay que 
destacar la extraordinaria intervención de la joven atleta del Club 
Esportiu Vinarós, Rebeca del Corte, al haber conseguido con toda 
brillantez el Campeonato Autonómico Juvenil de 5.000 metros 
marcha celebrado en Castelló con el magnífico tiempo de 26 
metros, 6 segundos. 
También hay que mencionar la meritoria participación de los 
atletas locales Jesús Tornero, Alba Sánchez y Guillem Adell en el 
Campeonato de España absoluto por federaciones. En baloncesto, 
el equipo cadete femenino del C.B. Vinarós logró otra gesta en el 
partido disputado en el pabellón polideportivo municipal al derrotar 
de forma magistral al potente Gandia B.C. en la fase autonómica 
cadete, ganándose con este importante triunfo el derecho a jugar 
en la competición autonómica la próxima temporada. 
El Club Birles Vinarós logró otro importante éxito en la copa 
Generalitat valenciana que se disputó en la E liana (Valencia) donde 
su jugador J. Antonio Peral venció en ocho de las nueve partidas, 
clasificándose con todo merecimiento para la final absoluta que se 
celebrará próximamente en la localidad de Sima de la Valldigna 
(Valencia). 
En natación, hay que remarcar una vez más el magnífico éxito 
logrado por el Club Natació Vinarós en la Piscina Olímpica 
de Castelló donde después de realizar una inconmensurable 
exhibición por parte de sus jovencísimos nadadores quedó 
campeón provincial por equipos en la categoría masculina, 
quedando asimismo terceros en la categoría femenina. 
Por último, señalar que el Club Balonmano Vinarós nos está 
recordando aquellos días de gloria de hace bastantes años 
cuando militaba en Primera División Nacional al conseguir con 
todo merecimiento proclamarse nada menos que campeón de 
la copa Federación dentro de la categoría cadete al pulverizar 
primero en la semifinal al C.B. Castelló y posteriormente al C.B. 
Vila-real en la final. 
Por todo ello, desde esta "columna deportiva" damos la 
enhorabuena a todos por estos éxitos conseguidos, pero sobre 
todo valoramos la extraordinaria labor que están realizando el 
Club Baloncesto Vinarós, Club Balonmano Vinarós, Club Natació 
Vinarós y Club Esportiu Vinarós potenciando y catapultando este 
gran proyecto que es el deporte base que en definitiva es el que 
dará vida a todas estas entidades con la magnífica proyección de 
nuestros pequeños deportistas. 

Vinarós,23 de juny de 2007 

Rafael Marcos Simó 

Primeros fichajes 
Sin prisa pero sin pausa la directiva está trabajando para completar 
tanto la plantilla como el calendario de amistosos . En el momento de 
redactar esta columna el club ya disponía de suficientes jugadores 
para poder confeccionar una convocatoria ya que a los once que 
continúan de la temporada anterior más los tres que suben del juvenil, 
hay que sumar los dos primeros refuerzos que ya se han realizado 
y es muy probable que cuando ustedes la lean ya hayan dos o tres 
nuevas incorporaciones con lo que prácticamente la plantilla estaría 
casi completa a falta de los últimos retoques . Varias son las ofertas 
que se reciben en el club, algunas importantes pero tanto el club como 
Santi Forner saben lo que se necesita y los refuerzos vendrán para 
cubrir unas posiciones muy concretas . También ocurre al contrario con 
jugadores que declinan venir más que nada por la comodidad de no 
tener que moverse de su ciudad o alrededores para venir a entrenar 
y jugar. Como es habitual, el mercado empieza a moverse pero como 
aún no se disponen de fichas los jugadores incluso los clubes estudian 
cual es lo que más le interesa y nunca se puede decir que ya se 
tienen todos los jugadores hasta que no estén las fichas firmadas . 
Oficialmente la temporada no termina hasta el fin de semana próximo 
y hay equipos que todavía están compitiendo. El club baraja varios 
nombres y diversas alternativas, algunos de los que suenan son de 
cierto renombre y otros que para el aficionado no les suena tanto pero 
jugadores que han sido importantes en su club y sí son conocidos para 
quienes conocen el mercado. En definitiva, se buscan jugadores de 
equipo y que van a ser importantes dentro de él más que nombres pero 
hay alguno que suena muy bien y es que este año se quiere luchar por 
estar arriba y no estoy vendiendo humo, el proyecto es ilusionante y 
esta nueva campaña se quiere disfrutar. 
Ya tenemos nuevo alcalde y el Patronato Municipal de Deportes ya 
le ha hecho llegar a la máxima autoridad las necesidades del club en 
cuanto a mejoras de las instalaciones del Cervol. sin duda alguna la 
actuación más importante a realizar es la del terreno de juego, que el 
Cervol sea viejo no debe ser sinónimo de peor campo de la categoría . 
En cuanto a renovaciones , continúan Casanova, Masip, Narcís , Agus , 
Cristian , Pedrito , Marcos , Espinosa , Valentín , J.J . y Ernesto ; del juvenil 
suben Cuka , Snoopy y Carlos . No renuevan Poi y Saúl mientras con 
el resto se mantienen negociaciones . En cuanto al nombre de los dos 
fichajes , de momento se mantiene en secreto por cuestiones obvias y 
en su momento se darán a conocer. Son dos jugadores con experiencia 
en la categoría y conocidos por los aficionados . 
El Vinagol , a punto de nacer con 12 páginas a todo color y tamaño 
revista con toda la información de primera mano referente al Vinarós 
C.F. y completamente gratuito . 
Ésta es una de las novedades que va a presentar el club en esta nueva 
temporada pero no va a ser la única , pronto habrá noticias respecto 
un evento muy importante para la historia del club , una idea que hace 
tiempo se tenía en mente y pronto será realidad . 
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Club Natació Vinarós - Cala Montero 
Amb motiu de la celebració del nostre 25é aniversari, 
el Club Natació Vinarós - Cala Montero ha organitzat 
un torneig commemoratiu , celebrat a la Piscina 
Servol de Vinarós. Ha estat un cap de setmana de 
natació molt bonic i emocionant, amb dos sessions: 
dissabte a la tarda i diumenge al m a tí. La prova esta va 
adre9ada a les categories infantil , júnior i absoluts. 
El trofeu s'ha desenvolupat de manera molt distesa 
i amb gran germanor per part de tots els clubs que 
molt amablement ens han volgut acompanyar amb 
aquest 25é aniversari. 
Pel que fa als nostres nadadors, cal destacar la 
consecució d'una nova minima per als campionats 
d'Espanya. Es tracta de Steven Meseguer qui , en 
la prova de 200 m bra9a va fer un magnífic temps 
de 2.39.19. D'aquesta manera , es convertix en el 
segon nadador vinarossenc a obtenir una mínima 
nacional esta temporada. Així dones, el proper mes 

de juliol , juntament amb Aitor Sebastia (este en la 
prova de 200 m esquena), seran els dos nadadors 
del nostre club que ens representaran en els 
campionats d'Espanya categoria infantil , que se 
celebraran a Madrid . 
Pel Club Natació Vinarós - Cala Montero van 
nadar: Noemí López, Marta Farnós, Noelia Vallés , 
Sílvia Barranco, Maria Garcia, Ana Méndez, Nadia 
Simó, Judith Sanz, Lara Guadix, Aitor Sebastia, 
Didier Boucanssot, Marc Garcia, David Reverté , 
Sergi lbáñez, Pau Casanova, Sebastián Juan , Aitor 
Aragonés, Steven Meseguer, Héctor Carceller, Marc 
Lorca i Marc Rubert. 
L'equip guanyador del Trofeu i deis 600 € de premi va 
ser el C.N. Benicarló. Els va fer ellliurament del premi 
Josefa Gondomar, en representació de la Fundació 
Caixa Vinarós. El C.N. Vinarós - Cala Montero 
aconseguia la segona posició i 400 € de premi , 
lliurat en aquesta ocasió per Paco Sanz, president 

de la Federació Territorial Valenciana de Natació. 
Finalment, el tercer lloc i els 200 € de premi van ser 
per al Castalia Castelló Costa de Azahar. El nostre 
president Sebastián Sanz els va fer el lliurament del 
premi. 
A més a més, la regidora de I'Ajuntament M• José 
Ferrer va lliurar la Copa de Campions del Torneig al 
C.N. Benicarló. 
Volem agrair l'assisténcia deis clubs que ens han 
acompanyat, així com la col·laboració deis arbitres, 
ja que sense tots ells no s'hagués pogut dura terme 
el torneig. També volem fer menció especial de les 
entitats que ens han donat su port. tal com: Ajuntament 
de Vinarós, Grupo Cala Montero, Fundació Caixa 
Vinarós, Piscina Servol , Ángel Castejón - Citroen 
Vinarós, Mármoles Tarragona, Excavaciones Jires, 
lnter Sport Piñana, Extrem Factory, Team Rótul , així 
com a Castelló Nord Televisió , per !'interés mostrat 
en el seguiment informatiu. 
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-·1· ¡ narJd.bol f- oi r.les 1 natació.------~~ 
Classes magistrals d'handbol 

X. F. 
Els esportistes del Club Balonmano Vinarós van poder 
gaudir la setmana passada de les classes magistrals 
de jugadors de la Lliga Asobal al pavelló municipal 
d'Esports. 
L'assemblea de jugadors d'handbol de la Lliga Asobal 

(AJBM) va celebrar la seua reunió anual els dies 11 i 14 
de juny. Els jugadors també van participar en la primera 
estada "lniciació al món de !'empresa", organitzada pel 
Club Handbol Vinarós, I'Ajuntament, la Diputació i la 
Caixa Rural de Vinarós. 

Copa Generalitat de birles valencianos 

Club de Birles Vinarós 
El diumenge día 17 de juny, el 
jugador del Club de Birles Vinarós 
José Antonio Queral es va desplac;:ar 
a la ciutat de L'Eiiana per disputar 
la darrera jornada classificatória de 
la Copa Generalitat en la modalitat 
d'entrades. Després de totes les 
partides fetes, en el grup B va quedar 
primer José Antonio, que de nou 
partides n'ha guanyat vuit, fet que fa 
que es classifique per a la fase final 
que es realitzara al monestir de Simat 
de la Valldigna el día 30 de juny. 
Arribar a la fase final és un gran premi 
per a José Antonio, ja que culminar 
la temporada sent un deis quatre 
millors jugadors de la Comunitat en 
una modalitat que es juga poc per 
Vinarós és un gran éxit. 
Els encruaments favorables per 
a Toni per ser primer de grup es 
jugaran de la següent manera: 

- 1 a José Vicente Pitarch (la Pobla 
de Vallbona) contra Antonio Calero 
(Benissanó) 
- 2a José Antonio (Vinarós) contra 
Amadeo (el Piló de Burjassot) 
Per als qui no coneguen la modalitat 
d'entrades, direm que és una barreja 
de les peculiaritats que té el joc de 
les birles en diferents pobles del País 
Valencia. Es juga individualment 
un jugador contra un altre; fins que 
un jugador no deixa de fer bona no 
para de jugar, i puntua tres punts 
si fa bona en el primer motxo, dos 
punts si ho fa en el segon o un punt 
si ho fa amb el tercer motxo. El que 
té !'entrada juga amb dos motxos i 
l'altre jugador resta amb el tercer. 
La primera volta que tens contacte 
amb aquesta modalitat pot paréixer 
un gran embolic, peró és molt 
emocionant tant jugar com seguir 
una partida com a espectador. 

Fes tes i Flra de Sant Joan i Sant Pe re 
Vinares 

Dlssabte 23 dejuny de 2007 
Sortida: a les 11 h. 

lnscripcions: de 1 O h. fins a les 10.30 h. a l'envelat de fes tes 

Categories: 

Premis : 

Promeses 
Prebenjamí 
Benjamí 
Aleví 
Infantil 
Júnior 
Absolut 
Master 
Veterans 

anys 99 i més menuts 
anys 97 i 98 
anys 95 i 96 
anys 93 i 94 
anys 91 i 92 
anys 89 i 90 
anys 78 i 88 
anys 63 1 77 
anys 62 i més grans 

Travessia menuda - 100m. 
Travessia mitjana - 500 m. 
Travessia mitjana 
Travessia gran - 1000 m. 
Travessia gran 
Travessia gran 
Travessia gran 
Travessia gran 
Travessia gran 

es lliurarant a l'envelat de festes al concloure la prova. 
Trofeu peral guayador i guanyadora de la travessia gran. 
Trofeu per als 3 primers classificats de cadascuna de les 
categories masculina i femenina. 
Medalles pera tots els al tres nadadors. 

Patrocinen: AJUNTAMENT DE VINAROS - COMISSIÓ DE FESTES 
PATRONAT MUNICIPAL D'ESPORTS 

Col - laboren : CREU ROJA - PARC COMARCAL DE BOMBERS - CLUB NÁUTIC VINAROS 

Organltza: CLUB NATACIÓ VINARÓS 
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atletisme 
Club Esportiu - Aigües de Vinarós 

Rebeca del Corte, campiona autonomica 
Emilio Quera/ 
En el Campionat Autonómic juvenil 
d'aire lliure que es va celebrar el 
dissabte 16 de juny a la pista Gaetá 
Huguet de Castelló , Rebeca del Corte 
va obtenir un gran resulta! en la cursa 
deis 5 quilómetres marxa, aconseguint 
proclamar-se campiona autonómica. 

Abans de la meitat de la cursa , Rebeca 
deixava enrere el grup, i va finalitzar en 
solitari amb una bona marca de 26'06". 
Una extraordinaria dosi de moral per 
a la nostra atleta juvenil que gran part 
de la temporada no ha pogut competir 
a un bon nivell a conseqüéncia d'una 
lesió. 

Quinze marques personals en 
I'Autonomic de proves combinades 
També participaren el dissabte i 
diumenge a Castelló les atletes cadets 
Alba Ciurana i Anna Prats, i !'atleta 
infantil Andrea Ruiz en el Campionat 
Autonómic de proves combinades. 
Les tres atletes del Club Esportiu 
realitzaren un excel·lent campionat on 
aconseguiren millorar quinze marques 
personals. En primer lloc, Anna Prats 
aconseguí la 5a posició amb un total 
de 2.943 punts (marca personal) i unes 
marques de 17"12 en 100 m tanques; 
sal! d'alyada, 1,27 (m.m.p.); llanyament 
de pes, 10,23 (m.m.p.); sal! de !largada, 
4,48; llanyament de javelina, 23,39 

(m.m.p.); 100 m llisos, 13"64 (m.m.p.). 
Alba Ciurana finalitza 12a amb una 
puntuació de 2.305 (marca personal) 
i els següents resultats en les proves: 
100 m tanques; 19"01 (m.m.p.); sal! 
d'alr;:ada, 1,33 (m.m.p.); llanr;:ament de 
pes, 7,02 (m.m.p.); sal! de !largada, 4,38 
(m.m.p.); llanyament de javelina, 18,46; 
100m llisos, 14"81 (m.m.p.). En categoría 
infantil, Andrea Ruiz aconseguí el 9é 
lloc amb 1.492 punts (marca personal) 
en les següents proves: 80 m tanques, 
15"09 (m.m.p.); llanyament de pes, 7,35 
(m.m.p.); sal! de !largada, 4,03; i als 80 
m llisos; 11"93 (m.m.p.). 
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Tres vinarossencs al Campionat d'Espanva per federacions 
Jesús Tornero , Alba Sánchez i Guillem Adell, 

tots tres són els atletes vinarossencs a la 
Selecció Valenciana 

El dissabte 16 de juny, els vinarossencs Guillem Adell 
del Club Esportiu -Aigües de Vinares, Jesús Tornero del 
Club Playas de Castelló iAiba Sánchez del Club Medilast 
Lleida, van participar amb la Selecció valenciana en 
el Campionat d'Espanya absolut per federacions 
autonómiques a Córdova. Magnífics resultats per als 

tres atletes que participaren amb els millors atletes de 
I'Estat. Al matí, Tornero i Alba realitzaren la cursa deis 
5 quilómetres marxa, on destaca !'espectacular cursa 
realitzada per Tornero, qui aconseguí baixar 30 segons 
la seua marca personal, finalitzant 5é amb un temps de 
20'44". TambéAiba estigué a un gran nivell , aconseguint 

un 6é lloc amb una marca de 24'48". A la tarda, participa 
Guillem en la prova deis 1500 m llisos. Una cursa que 
comenya mol! lenta fins als 400 metres on els atletes 
realitzaren un fort canvi de ritme que trenca la cursa. 
Guillem no va poder seguir el fort ritme final i finalitza en 
6a posició amb un temps de 3'55". 
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tenis 1 sambo.___ __ ~~~~----
Escuela Club de Tenis Vinares 

Gala de entrega de trofeos del V 
Circuito de Tenis Cat-Val- Finesplast 

Club de Tenis Vinar6s 
El circuito de tenis Cat-Val- Finesplast 
2007 ha final izado tras la disputa 
de los torneos en las localidades de 
Benicarló, Amposta , Sant Caries de 
la Rapita , la Sénia y Vinarós , y como 
colofón se ha celebrado la gala de 
entrega de trofeos donde se han 
repartido más de 5.000 € en material 
deportivo a los jugadores participantes, 
así como a los clasificados, dentro de 
los ocho primeros de cada categoría . 
El acto contó con la presencia de 
los delegados federativos de las 
provincias de Tarragona y Castelló , 
que presidieron el acto junto con los 
presidentes de los respectivos clubes 
organizadores. 
Este circuito surgió debido a la 
problemática de nuestras comarcas 
con respecto a los núcleos más 
cercanos de competición (Tarragona 
y Castelló} y a la gran distancia que 
nos separa de ellos. Con la disputa 
de una serie de torneos, hace cinco 

años, en las categorías de benjamín, 
alevín, infantil , cadete y junior, 
comenzó este evento, y dada la 
experiencia tan positiva, alentó a todos 
los directores técnicos de los clubes 
de las comarcas, sur de Catalunya y 
norte de la Comunidad Valenciana 
al mantenimiento y consolidación de 
este circuito , que ha culminado con 
la entrega de galardones a los mejor 
clasificados. 
La clasificación final , por categorías, 
se ha obtenido con la suma de los 
puntos conseguidos torneo a torneo, 
por los jugadores y en cada una de las 
diversas categorías. 
Los jugadores del Club de Tenis Vinarós 
más destacados al haberse colocado 
dentro de los ocho primeros son: 
Benjamín masculino: 
campeón Joel Ferrer 
Alevín masculino: 
Álex Barreda, quinto 
Alevín femenino: 
Rocío Vallejo, cuarta , 

Federación de Luchas Olímpicas 

Defensa personal policial 
Sambo ldefensa personall 

KO-RYU COMBAT Vinar6s 
El pasado sábado, en los centros 
deportivos Distrito 1 O de Castelló, en el 
gimnasio sito en la calle Alcalde T árrega, 
se celebraron los primeros exámenes 
para pase de grados superiores, por la 
Federación de Luchas Olímpicas, en la 
disciplina samba (defensa personal a 
manos vacías) y la disciplina defensa 
personal policial, única reconocida por 
el Consejo Superior de Deportes, para 
los profesionales de seguridad pública 
y privada. 
De nuestra comarca, del club 
Ko-ryu Comba! Vinarós, tras un 
riguroso examen de resoluciones, 

y Sara Pablo, séptima 
Infantil masculino: 
Arnau Barreda, quinto, 
y Chema Wendt, octavo 
Infantil femenino: 
Diana Erales, cuarta , 
y Marina Renovell , octava 
Cadete masculino: 
subcampeón Antonio Mata 
y Ángel Verge, cuarto 
Junior masculino: 
Ángel Verge, cuarto , 
y Antonio Mata, séptimo 
Por categoría los puestos alcanzados 
por el resto de participantes de la 
escuela de tenis del Club de Tenis 
Vinarós, han sido: 
Alevín Masculino 
10°- Eduardo Renovell 
11°- Juan Went 
12°-Julio Montserrat 

interpelaciones y demostraciones 
prácticas, por parte del tribunal de 
grados pertinente, convocado por 
la Federación de Luchas Olímpicas, 
son considerados como aptos, del 
Ko-Ryu Comba!, su profesor Diego 
Malina 11 dan D.P.P. y 1 dan samba, y 
los deportistas: Pedro Malina 11 dan 
D. P.P. y 1 dan samba, Mariano García 1 

dan D.P.P. y 1 dan samba, José Ramón 
León 1 dan D. P.P. y 1 dan samba, Mayte 
Sospedra 1 dan D.P.P. y 1 dan samba y 
Antonia Malina 1 dan samba. A todos 
ellos nuestra más sincera felicitación 
y en especial a las féminas, por 
aprender. 

13°- Adrian Gil 
14°-Ferran Manzana 
15•-Rubén Forner 
Infantil Masculino 
go_ Julio Sevilleja 
14• Alvaro Cañizares 
21 Alex Barreda 
Cadete Masculino 
go Alberto Cañizares 
Alevín Femenino 
13°-Maria Beltrán 
Nuestro agradecimiento a los 
colaboradores y patrocinadores de 
este evento, Finesplast, K-Dos Plus, 
Grip Dos, restaurante El Cortijo, y en 
general , a todos los participantes que 
han disputado el 5° Circuito Cat-Val , 
que son los verdaderos protagonistas 
de este evento, así como a sus 
acompañantes, padres, familiares y 
amigos. 
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basquet 
Club Baloncesto Vinarós 

El equipo cadete femenino del C.B. 
Vinaros ganó al Gandia v jugará en 
la liga autonómica 

Vicent FerrerNinarós 
Tras ganar por 56-42 al C.B. Gandía en un partido 
muy disputado, el equipo cadete femenino del 
Club Baloncesto Vinarós jugará la próxima 
temporada en la Liga Autonómica. El equipo 
dirigido por Ray Santana logró remontar una 
ventaja de once puntos que había conseguido el 
sábado en Gandía en su can-cha, en un último 
cuarto espectacular. 
El partido no fue nada fácil para las jóvenes 
jugadoras vinarocenses ya que el Gandía se 
presentó como un equipo muy bien organizado, 
con jugadora de superior poderío físico , aunque 
después se demostró que las locales tenían 
más gasolina pues acabaron con las visitantes 
fundidas sobre el parquet del pabellón. 
Desde el pitido inicial las jóvenes jugadoras del 
C.B. Vinarós se mostraron de-cididas a darle 
la vuelta a la eliminatoria y de hecho en el 
primer cuarto ya estuvieron a punto de igualar 
la contienda, y solo el poder reboteador de las 
gandienses lo impidió. Lo mismo pasó en el 
segundo y tercer cuarto , gracias al buen juego 
de las jugadoras dirigidas por Ray Santana; que 
vio como se le señalaba una técnica al protestar 

varias decisiones de la pareja arbitral , sobretodo 
en el tema de los tres segundos en zona, ya que 
las pívots del Gandía parecían tener bula para 
estar allí fijas, con la ventaja que ello suponía. 
En el ultimo cuarto solo un equipo en la cancha, 
pues las cadetes vinarocenses incrementaron la 
presión defensiva, recuperaron varios balones y a 
la contra comenzaron a cimentar una victoria más 
que merecida ante un rival al que se le acabaron 
las fuerzas o no tuvo poder de reacción . 
Fiesta por todo lo alto al final , indicando el 
entrenador Ray Santana , "el mérito no es mío, 
es de las entrenadoras que habitualmente 
están con ellas, yo solo me limito a coordinar a 
todos los equipos y dirigirlos cuando no juega 
el sénior. Es un equipo con muchas ganas 
de jugar y ganar donde creo que hay madera 
para que puedan llegar al primer equipo . De 
hecho algunas de ellas han estado en la LF2 
jugando algunos minutos como premio a su 
buen trabajo y porque es una motivación más 
para ellas". Respecto a su renovación con el 
equipo sénior dejo claro que solo faltan unos 
pequeños detalles, pero parece que se puede 
dar por hecha . 
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1 petaoca 1- futbolf- bandbol 
Club Petanca Vinaros Club Balonmano Vinarós 

Se baia el telón 
Antonio Marcos, Delegado 
El Club Petanca Vinarós llevará una representación de esta ciudad al torneo 
clasificador que se disputará en Alacant, habiéndose clasificado la dupleta formada 
por los jugadores Antonio Marcos y José Morales. Esto no habría sido posible 
sin el apoyo incondicional de Jordi Bonet, José Mauri , Antonio Gil , José Bonet y 
esposa, Morden y Javi Jr. sin los cuales hubiera faltado la moral que nos llevó a 
ganar la clasificación. Esperamos traer a nuestro regreso un buen resultado. 

Club Balonmano Vinarós todos los colegios. Año tras año estamos 
viendo mayor participación técnica en los 
jugadores y las jugadoras. 

ASAMBLEA GENERAL DE SOCIOS DEL 

VINAROS CLUB DE FUTBOL 

¡Por fin termina esta temporada en la 
cual ha pasado de todo! , pero lo cierto 
es que lo hemos hecho de corazón, 
con ganas, y sobre todo, con ilusión . 
El principio de temporada no fue lo 
mejor, ya que en el primer partido se 
perdía de un gol en Vinarós; un mazazo 
para los jugadores y la directiva. Poco 
a poco nos fuimos superando y en la 
segunda vuelta el Senior estuvo casi 
perfecto. 
Y qué decir de la base: los cadetes 
masculinos juegan cada vez mejor 
y se está haciendo un grupo que 
la temporada 2007-2008 dará muy 
buenos frutos . 

Gran éxito del Primer Stage 
Iniciación al Mundo de la Empresa, 
con la participación de jugadores 
internacionales junto a su asamblea. 
El 23 de junio se celebrará por 
primera vez en Vinarós el 1 Torneo de 
Balonmano Playa. En plenas fiestas 
de Sant Joan i San! Pere, esperemos 
que se convierta en una gran diversión 
para jugadores y espectadores que 
acudan a presenciarlo. 

6 de julio de 2007 en el Auditorio Municipal "W. Ayguals de lzco" Muchas cosas han ocurrido este año y 
siempre hablando nuestro idioma que 
es el ¡deporte! En primera convocatoria a las 20h, en segunda a las 20:15h y 

en tercera a las 20:30h. 
El cadete femenino , ¡genial , 
campeones provinciales! Sin perder 
partidos, aunque queremos que se 
superen en rendimiento porque el 
próximo año las cosas serán mucho 
más difíciles. 

Todo esto no se hubiera podido 
conseguir sin la entrega de nuestros 
entrenadores: Javi Mateu, Tremendo, 
Ruth y sobre todo de nuestro principal 
culpable lvan Dragic, coordinador de 
todos ellos. Darles las gracias por su 
labor hacia unos niños a los cuales 
les han introducido la pasión por el 
balonmano. 

Orden del día: 
lectura acta anterior 
aprobación cuentas 2006/2007 
presupuesto 2007/2008 
ruegos y preguntas 

Para asistir, es imprescindible presentar carné de socio y DNI. 

Nuestro infantil masculino, luchadores 
y poco a poco jugando mejor al 
balonmano. Este segundo año 
juntos, esperar que vayan ganando y 
aprendiendo para el día de mañana. 

No nos olvidamos nunca de la 
aportación de todos los medíos de 
comunicación que están en todo 
momento a nuestro lado. 

El torneo Manolo Balaguer, insuperable. 
Gran afluencia de participantes de 

Isabel Serrano y su mar 
Fernando Peiró Coronado, pintor 
Con Isabel he tenido la oportunidad de hablar de pintura, coincidiendo en exposiciones y 
contrastar pareceres, también en su estudio y uno se queda atónito tanto por su manera 
de ser, que se balancea, con gran sentimiento entre su humanidad y el amor a la pintura, 
su esperanza. Su espera, siempre a la espera de comunicarse y caminar, allá donde le 
lleve la pintura junto con su inquieto y vivo espíritu que no le abandona nunca. 
Siempre que he estado en cada uno de sus cambiantes estudios en Vinarós, había una 
ventana llena de mar azul, y en el interior arropándonos, continuaba el cielo y el mar 
recreado por Isabel. Es más, en su sensible vivencia creativa, había incorporado emo
cionada, objetos cargados de humanidad, ya que al mirarlos, percibes que además de 
haberlos elevado a hecho artístico también te transporta al ser humano, su más querido 
modelo. 
El paso del tiempo ha dejado la huella de pescadores sencillos que ya se fueron para 
siempre, pero Isabel ha recuperado sus remos, redes, utensilios, que tan unidos están a 
las castigadas manos, por el mucho trabajo realizado con tanta entrega y esfuerzo, y que 
quedan de un tiempo ya ido, y que Isabel con su sensibilidad y sentimientos recupera 
fundiéndose con ellos con el deseo de que al contemplarlos los revivamos tanto como 
testigos de gran humanidad, con el paso del tiempo -estimado valor- como lo que ella 
les ha ido añadiendo poéticamente con las caricias de sus manos, entusiasmada entre 
colores que eleva a hecho artístico. 
Me pregunto si lo escrito es indicado para introducción de este catálogo de la exposición, 
pero de lo que pueden estar seguros es que corresponde a su espíritu. 
Podrán observar la utilización de diversas técnicas con soportes también diversos, en 
óleo, acrílico, resinas, acuarelas. Los primeros utilizados en cuadros de mayor tamaño, 
emocionalmente llevados a cabo con los sentimientos expresados, y en cuanto a las 
acuarelas de pequeño formato respiran vivencias menos testimoniales y comprometidas, 
realizadas casi de forma abstracta, pero siempre frente al mar y el cielo. El color en ellas 
es absorbido por el papel con ricos matices evanescentes, etéreos y la poesía que vive 
en Isabel insobornable y sempiterna a pesar de los avatares que conlleva el querer vivir 
en la quimera de la pintura y la poesía. 
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judo / ciclisme 
Fiesta fin de curso 2006/2001 

Vinar6s,23 de juny de 2007 

José Ignacio Vicente 
El pasado domingo dia 3, celebraron conjuntamente 
los clubes de Judo y JJ de Benicarló y Vinarós, en el 
Dojo del polideportivo de Benicarló la fiesta de fin de 

curso. Para la ocasión se esperaba los representantes 
del Club de Judo Alcañiz que por causas ajenas no 
pudieron asistir. 

yudocas, demostrando un buen nivel que hacen tener 
buenos pronósticos para la temporada que viene. 
Con un aperitivo y un buen ambiente festero se 
despidió la temporada. La participación fue numerosa tanto de público como de 

Unió Ciclista Vinaros 

Excel·lent actuació de les Escoles de Ciclisme de la ucv 
Unió Ciclista Vinarós 
El dissabte passat di a 9 es va celebrar als 
voltants de la plac;:a del Primer de Mmaig 
la ja tradicional reunió de les escoles 
de ciclisme de la provincia de Castelló 
on participa una nutrida representació 
local formada per nous joves d'entre 4 i 
14 anys. La cursa es va desenvolupar 
en normalitat celebrant-se les proves 
de gimcana i cursa en línia. La majaría 
deis locals prenien part per primer cop 
en una competició. 
La primera part de la reunió l'ocupa la 
gimcana, una especial ita! en qué els més 
joves han de mostrar la seua habilita! 
amb la bicicleta superan! una série 

El 

GOB\ERNO 
tNV\S\BLE 

Think-Tank el muo< 
Los hiloS que manelan 

d'obstacles sense penalitzar i amb el 
mínim temps possible. Hem de destacar 
el gran paper en aquesta prava de Joan 
Castell que, tot i ser la seua primera 
cursa, assolí el segon lloc a poques 
centésimes del guanyador. 
Més tard , comenc;:aren les curses en 
línia, que es desenvoluparen en un 
circuit sinuós i de certa dificulta! técnica, 
atesa l'edat deis participants. 
Els membres de la UCV donaren una 
excel ·lent imatge, tot i que no la 
pogueren materialitzar; no obstan! aixó, 
tant els novells Joan Castell, Osear 
Bernial , els germans Marc i Alex Tolós 
i Daniel Pitarch i el no novel! Davis 

Pascual van fer gala del seu coratge que 
si en un futur s'acompanya d'experiéncia 
i treball podran arribar mol! lluny. 
Cal fer menció de !'extraordinaria 
actuació deis germans Tolós, sobretot 
del gran, qui va dominar i dirigir tola la 
cursa, a excepció del final , i es va veure 
aclaparat pels continus atacs deis rivals 
als quals va respondre rapidament peró 
al final de la cursa no pagué demostrar tot 
aquest treball. També hem de mencionar 
l'excel·lent paper de David Pascual , qui 
hauria guanyat la cursa si no fos pels 
problemes mecanics que tingué duran! 
la prova. David és un corredor amb molt 
de coratge com així ho mostra finalitzant 

el quart fent gala de la seua classe. 
Hem d'agrair en primer lloc la gran ajuda 
i col·laboració de la policía minicipal , i en 
segon lloc a l'ajuntamet i l'assisténcia 
en nom seu de Felipe Fonellosa com a 
regidor d'esports. 
Els propers dies 22, 23 i 24 de juny se 
celebra la gran cita ciclista local : la Volta 
al Llagostí on esperem que la gen! del 
poble assistisca a les diferents etapes. 
Recordem que si hi ha cap persona 
interessada, de qualsevol edat, que 
vulga formar-se com a ciclista , pot 
demanar consell tan! al local de la 
UCV, al carrer Sant Francesc, como les 
botigues especialitzades en ciclisme. 



Vi na ros, 23 de juny de 2007 

Andrés Albiol 

Pesquerías estables 

Atunes de la 
marra jera 

Semana con un mar tranquilo sólo alterado una jornada por la marejadilla del este, 
pero que se disipó pronto. Se faenó normal en todas las pesqueras. Las extracciones 
resultaron aceptables. 
Los catorce bous llevaron diariamente a subasta gran variedad de pescados y 
mariscos, pero en especial escamarlans a 26 €/kg, calamarets a 35, rom a 30, 1/ur; 
de 5 a 13 (según calidad), mol/ a 9, raps de 4 a 8, peludes a 7, caragols a 12, escrita 
a 4, betes, mó//eres a 3, congres, maires, cabets, cabal/es y sore//s a 2, 1/ises, polps 
blancs y morral/es a 1 . 
La flota cerquera el lunes entre veintiuna traíñas pillaron 2.000 cajas de sardina a 25 
€/caja (12 kg) y 700 de boquerón a 60. El martes, veintidós barcos atraparon 1.500 
de sardina a 20 y 400 de seitó a 50. Y el miércoles veinte barcas desembarcaron 
1.500 cajas de sardina a 13 y 400 de "oro azul" a 55. La procedencia era: cuatro de 
Vinarós , dos de Borriana, dos de Altea, una de Alacant, cuatro de Carboneras, cuatro 
de Mazarrón, dos de Águilas y el resto del Grau de Castelló. 
Las barquitas de los artes menores, la mayoría calando los trasmallos, pescó muchos 
langostinos, pagándose de 25 a 32 €/kg. Un par de xarxers capturó lenguados a 28, 
oraes medianas a 6 y palaí a 1 O. El langostero faenó cerca de Columbretes para 
venderlas a 55 y el llamantol a 35. 
Estamos llegando agónica mente a fin de campaña de recolecta de pulpo raquero con 
cadufo. Se valoraban a 6 €/kg. 
Dos marrajeros arribaron los últimos días de pesca en alta mar con este arte de 
anzuelos, y subastaron atunes de 30 kg a 6 €/kg, albacoras a 5 y emperadores a 12. 

Ecos de mar 
La productividad de la flota española es de 817 .000 toneladas anuales 
de pescado , de las que 77 .000 son extraídas de caladeros en aguas 
mediterráneas. En España existen 203 lonjas que se dedican a la 
comercialización de pescado en primera venta . El número de puertos 
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Gambeta 
- ------------

Quan els vaixells d'arrossegament pesquen en els grans fons, a vegades 
solen capturar alguns exemplars de gambes, i que en certes ocasions són 
d'esta classe. La veritat és que el seu valor comercial no és tan elevat com 
la gamba roja o blanca, ni tampoc el seu sabor, peró en canvi té altres apli
cacions culinaries, ja que a part de menjar-se torrada, fregida o bullida, pot 
salar-se per a menjar-la en cru, en especial per a acompanyar els aperitius 
en fred . 
En diverses parts de la península se la coneix també per gambeta xicoteta 
i esquila. El seu nom científic és Nematocarcinus ensifer. Pertanyent a l'or
de deis decapodes, esta gambeta esta emparentada amb la familia de les 
anomenades en castella quisquillas. Té un grandaria d'uns 8 cm. El cos esta 
format per dos classiques seccions, la primera és el cap o cefalotórax, on hi 
ha la regió branquial , la gastrica, etc. Quant a les extremitats o cinc parells 
de potes marxadores, els primers són en pin9a i els tres últims parells són 
molt llargs. Té uns grans globus oculars. El rostre o banya és recte i dirigit 
un poc cap amunt, amb la vora superior de 22 a 31 espines diminutes, mol
tes de les quals són articulades. La vora inferior és inerme. Els dos parells 
d'antenes que té són llarguíssimes. lla segona secció anomenada abdomen, 
que esta segmentat en set parts, és arredonida pel dors i es pot plegar, de fet 
esta sempre encorbat. L'últim segment anomenat télson a manera de ventall 
caudal , és solcat i acaba en tres parells d'espines, més 6 o 7 al dors. Són de 
simetría bilateral. El seu color és d'un rogenc a blanc. 
Creixen a través de mudes, que un cop finalitzada fecunden les femelles, 
que és a partir de febrer. 
Viuen en tot el Mediterrani a partir deis 200 m de profunditat i a prop del fons. 
Sol mantenir-se en suspensió en l'aigua, alimentant-se de plancton que atra
pa amb les mordasses. Pot despla9ar-se rapid per mitja d'agils moviments, 
saltant gracies a un embat dorsal de la part posterior del cos en tancar-se. 

existentes en el litoral español es de 320, Galicia es la primera comunidad 
con 78 y en Valéncia tenemos 28 . 

Fiestas de San Juan y San Pedro 
El cabildo rector de la Cofradía de Pescadores acordó guardar fiesta para 
todas las embarcaciones el jueves 28 y el viernes 29 . 

ESTADÍSTICA MAYO 2007 
PECES Móllera 2.840 Sardina 715.022 Galera 453 

Alaxta 1.175 kg Gallineta 144 Mero 2 U agosta 137 
Boquerón 26.356 Jurel 36.059 Letxa 132 Bogavante 10 
Melva 67 Ras pallón 50 Sorella 2.492 TOTAL 4.832 
Atún 5.611 Lenguado 461 Baca ladilla 7.781 MOLUSCOS 
Albacora 31 Sargo 45 Llisa 947 Calamar 524 
M aira 368 Lliri 925 Pagre/denton 103 Sepió puxa 493 
Raya 670 Lubina 203 Viso 68 Pota 306 
Batoideos 7 M abre 479 Rata 21 Sipia 1.593 
Besugo 1.015 Aran ya 2.076 Palometa 138 Polp roquer 1.831 
Burros 395 Pagel 7.799 Corva 101 Polp blanc 2.628 
Boga 248 Peluda 1.168 Miseria 192 Almeja 77 
Bonito! 67 Pez espada 136 Peix de rei 104 Cargo! 1.90 
Llampuga 18 Pescadilla 14.298 Mamona 86 TOTAL 9.358 
Caballa 16.817 Rap 4.572 Varios 143 RESUMEN POR MODALIDADES 
Cintas 3.062 Aspet 810 TOTAL 872.276 ARRASTRE 100.232 
Congre 264 Rodaballo 47 CRUSTÁCEOS CERCO 768.111 
Gall 338 Rubios 685 Cranc 1.721 PALANGRE 6.142 
Dorada 1.687 Salmonete 9.054 Cigala 452 TRASMALLO Y OTRAS 10.981 
Escualos 89 Morralla 4.796 Llagostí 2.060 TOTAL PRODUCCIÓN 886.466 



E DICTES 
Se ha solicitado a esta alcaldía, licencia municipal de actividad cuyos datos son 
los siguientes: 
EXPEDIENTE: 00004/2006-ACTAL 
TITULAR: VIVEROS ALCANAR S.A.T 
ACTIVIDAD: ALMACENAMIENTO Y RECEPTORA DE G.LP EN DEPÓSITO 
AÉREO FIJO DE 28.930L. 
EMPLAZAMIENTO: PARTIDA DE PI, POlÍGONO 18, PARCELAS 6, 97, 99 Y 
104 

EXPEDIENTE: 13580 18/07/06 
TITULAR: ClÍNICA MAESTRAT SL 
ACTIVIDAD: ClÍNICA DENTAL 
EMPLAZAMIENTO: PLAZA HORTS DELS ESCRIBANO, 3-ENTRESUELO 

EXPEDIENTE: 2520 26-02-04 
TITULAR: SCHLECKER S.A 
ACTIVIDAD: VENTA AL POR MENOR DE ARTÍCULOS DE LIMPIEZA Y 
PERFUMERÍA Y ALIMENTACIÓN ENVASADA 
EMPLAZAMIENTO: AVDA LIBERTAD, 43 

En cumplimento del art. 2.2 de la ley 3/89 de 2 de mayo de la Generalitat Valenciana 
de Actividades Calificadas, se abre información pública por término de DIEZ DÍAS, 
para que quienes se consideren afectados de algún modo por la actividad que se 
pretende establecer, pueda hacer las observaciones pertinentes. 
El expediente se halla a su disposición y puede consultarse durante las horas de 
oficina en el departamento de actividades de este Ayuntamiento, sito en la calle 
San Ramón n° 4-1° 

Peluquerias de señoras de Vinares 
HORARIO DE FIESTAS 

Día 25 lunes, 

Día 26 martes, 

abierto tarde 

abierto tarde 

Día 27 miércoles, abierto tarde 

Día 28 jueves, abierto todo el día 

Día 29 viernes, cerrado 

Día 30 .sábado, abierto todo el día 

ONG DELWENDE 
Tómbola solidaria 

El proper divendres 22 de juny, a la tarda, i dissabte 23, tot el dia, al 
col·legi de la Consolació, tindra lloc una tómbola solidaria organitzada 
perla ONG DELWENDE al Servei de la Vida. 
Els beneficis que obtindrem es destinaran a la construcció d'un centre 
sanitari a Atakpamé (Togo) per atendre xiquets desnodrits, maternitats i 
malalts de la sida. 
Agrairíem la vostra visita i generosa col·laboració. 

VENTA TIQUET$ VERBENAS DE SAN JUAN Y SAN PEDRO 
CON MOTIVO DE LAS PRÓXIMAS FIESTAS PATRONALES DE SAN 
JUAN Y SAN PEDRO A CELEBRAR EN VINARÓS ENTRE LOS DÍAS 22 
DE JUNIO Y 1 DE JULIO DE 2007, SE PONEN A LA VENTA, A PARTIR 
DEL PRÓXIMO LUNES 18 DE JUNIO DE 2007, LOS TIQUETS PARA 
LA RESERVA DE MESAS DE LAS VERBENAS DE SAN JUAN Y SAN 
PEDRO RESPECTIVAMENTE, 

PRECIO TIQUET: 

LUGAR DE VENTA: 

23 € (1 mesa, 6 sillones, 1 botella cava y 1 coc) 

OFICINA DE INFORMACIÓN Y TURISMO 
(Paseo Colón s/n) 

I CONCURS FOTOGRAFIC 
DE MEDI AMBIENT 2007 

Dia Mundial del Medi Ambient 
5 de juny de 2007 

BASES 
1. Participants. 
Categoría A: participants majors de 16 anys 
Categoría B: participants menors de 16 anys 
2. Tema. El medi ambient en tots els seus 
aspectes. 
3. Obres. Cada participan! podra presentar un 
maxim de tres fotografies. S'admetra qualsevol 
técnica o manipulació d'una cópia en blanc i negre 
o en color. 
4. Format. Les obres es muntaran sobre un suport 
de 30 x 40 cm, que no podra excedir de 3 mm de 
gruix, sense mares ni vid res . 
5. ldentífícacíó. Cada fotografia ha de portar al 
darrere la identificació de l'autor (nom, cognoms, 
adreya, població, DNI i edat). També s'ha d'indicar 
el titol de la fotografia . Cada participan! ha 
d'enviar conjuntament una butlleta d'inscripció, 
original o fotocopia degudament emplenada. És 
requisit indispensable que aquesta butlleta estiga 
signada. 

Ajuntament 
de Vinaros 

6. Les obres s'enviaran a I'Ajuntament de Vinarós 
- Regidoria de Medi Ambient (Concurs fotografia ), 
playa Parroquial , núm. 12. 12500 Vinarós. 
O bé s'entregaran per registre d'entrada al mateix 
ajuntament, de dilluns a divendres, de 1 O a 14 
hores. 
7. Termíní. Les fotografies es podran presentar 
fins al dia 27 de juliol de 2007. 
8. Premís. 
Categoría A: targeta-regal Carrefour de 200 
euros. 
Categoría B: targeta-regal Carrefour de 100 
euros. 
9. El jurat estara compost pel regidor/a de Medi 
Ambient de I'Ajuntament de Vinarós, la técnica 
de Medi Ambient de I'Ajuntament de Vinarós, un 
técnic de la Regidoria de Cultura, un representan! 
de I'Escola d'Art de Vinarós i un professor de 
fotografia de I'Escola de Persones Adultes. 
10. El veredicte del jura! es tara públic en la 
pagina web de I'Ajuntament de Vinarós duran! la 
primera setmana d'agost de 2007. 
11. Les obres premiades quedaran en poder 
de I'Ajuntament de Vinarós i les no premiades 
es podran passar a recollir pel Departament de 
Serveis Técnics (carrer de San! Ramon, núm. 4). 
Al cap d'un any lotes les obres no recollides passaran 
a ser propietat de I'Ajuntament de ~narós . 

12. Els organitzadors es reserven el dret de 
resoldre els casos no previstos en aquestes 
bases. 
13. Els organítzadors tindran cura de la 
conservació de les fotografies rebudes. No obstan! 
aixó, no es fan responsables deis danys fortu"its 
que pogueren produir-se. 
14. La partícipacíó en el concurs pressuposa 
l'acceptació d'aquestes bases. 
lnformacíó: 
Ajuntament de Vinarós. Departament de Medi 
Ambient. 
Tel. : 964455937 Ne: mediambientvinaros@ 
gmail.com 
http://www.vinaros.org 

(& Carrefour 

REGIDORIA D'EDUCACIÓ 
DE .L' AJUNTAMENT DE.VINARÓS 

ELS ALUMNES BENEFICIARIS DE LA BECA D'APLICACIÓ 
PROGRESSIVA DE LA GRATU"iTAT DELS LLIBRES DE TEXT DE 3r. 1 4t 
DE PRIMARIA (CURS 2006/2007) HAURAN DE TORNAR ELS LLIBRES 
A LES AMPES DE LES RESPECTIVE$ ESCOLES ELS SEGÜENTS 
DI ES: 

- CEIP MANUEL FOGUET: EL 21 DE JUNY (DE 15 A 17 HORES) 
- CEIP MISERICORDIA: EL 25 DE JUNY (DE 17 A 19 HORES) 1 EL 26 
DE JUNY (DE 10A 12 HORES). 
- CEIP SANT SEBASTIA: EL 21 DE JUNY (DE 12.30 A 13.30 HORES) 
- CEIP ASSUMPCIÓ: EL 25 DE JUNY (DE 9 A 10 HORES) 1 EL 27 DE 
JUNY (DE 1 O A 12 HORES). 
- COL·LEGI CONSOLACIÓ: EL 22 DE JUNY (DE 1 O A 12 HORES) 
- COL·LEGI DIVINA PROVIDENCIA: EL 21 DE JUNY 

ELS ALUMNES BENEFICIARlES LA BECA D'APLICACIÓ 
PROGRESSIVA DE LA GRATU"iTAT DELS LLIBRES DE TEXT DE 1 r. 
ESO HAURAN DE TORNAR ELS LLIBRES DURANT LA SETMANA 
DEL 25 DE JUNY, A LA BIBLIOTECA MUNICIPAL. 

ASOCIACIÓN CULTURAL Y RECREATIVA 
DEL AMA DE CASA DE VINARÓS 

La presidenta, Teresa Fonellosa, y la junta directiva de la asociación , 
saludan a todas las asociadas, colaboradores y amigos y les 
desean una felices fiestas de San Juan y San Pedro y unas felices 
vacaciones. Recordamos a todas las asociadas que nuestra sede 
permanecerá cerrada hasta el próximo mes de octubre. 



Vinarós, 23 de }un y de 2007 

ANIVERSARIS 

ír 5° Aniversario de 

Francisco Perelló Jordá 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 27 de Junio de 2002, a los 77 años de edad. 

E. P.D. 

TU FAMILIA TE RECUERDA CON CARIÑO. 

Vinoros, Junio 2007 

t 1 o Aniversario de 

Jose A. Gómez Sanjuán 
Que fallec ió en Vinares el 26 de junio 

de 2006 a la edad de 81 años 

Sus aflij idos hijo, nietos, nuera, hermanos y demás familia 

ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Tus familiares y amigos te recordarán siempre. 

• Nota: El próximo martes día 26 de junio, a las 20 horas, 
en la Arciprestal se celebrará una misa en su recuerdo 

MISA ANIVERSARIO ELENA MAGRO LUCAS 
Se oficiará una Misa Aniversario Hoy 

Sábado 23 de Junio en la Parroquia de Santa 
Magdalena a las 19,30 horas. 
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Ü FUNERARIA JULIAN ~ 
\.:.:!;) TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESU P UES T O SIN C OMPROMI SO 

~nwvn PREFERIBLEMENTE CON ~-....... 
TEMPORAL CON POSIBILIDAD 
TEL. 627 54 56 57 

/UB/CRIVIU-VO/ A EL DIARIET · 000000000 
Edita : 

Ajuntament de Vinarós 

Consell de redacció : 

Directora : 
Marian Fonellosa Torres 

Subdirector: 
Xavier Flores Royo 

Cap de redacció : 
Yolanda Ciares González 

Redactors : 
Andrés Albiol Munera 

Gaspar Redó Juan 

C o l-laborado rs : 
Rafa Marcos 
Vicent Ferre r 

Emi li Fono llosa 
Salvador Quinzá 

Centres Educatius 

Administrac ió i subscripcions: 
Edi toria l Antinea , Te l. 964 452 0 12 

c/e: antinea@inicia .es 

Publicitat: 
A qualsevol de les agéncies de pu

blicitat o al teléfon 964 451 935 
lmpressió: 

A . G . Castell Impresores S. L. 

C/ D r. Fleming , 6 , 12500 Vina rós 
D ipósit legal : CS-298-84 

T irada : 2 .500 exemplars 

IMPORTANT 
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col ·laboradors, 
que tenen !'exclusiva responsabi litat del text 
publica! ambla seua firma , ni es fa responsa· 
ble de l'autentici tat de la publicitat. 
Vinarós agraeix tates les col ·laboracions, 
peró adverteix que els originals a les dife· 
rents seccions no podran sobrepassar les 30 
linies de lletra Times New Roman (cp.12), 
excepte en el cas de partits polit ics, que 

tindran una extensió máxima de 40 linies. 
En !'original, hi hauni de constar la firma i 
figura r el nom, cognoms, domicili , teléfon , 
fotocópia del DNI de l'autor, o bé, en el cas 
d'entitats, del representan! responsable. No 
s'admetran pseudónims. La direcció no es 
compromet a publicar les col ·laboracions que 
arriben després de l dimarts a les 13 hores. 

Per correu electrónic: 
diariet@vinaros.org, 
disquet i, en última insláncia, en paper. 

Els escrits que requerisquen resposta sois 
s'admetrá un tom de réplica. 
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agend 
AUTOBUSOS 
AUTO RES-TEL. 902 02 09 99 
VINARÓS-MADRID 
CADA OlA: 09,45, Diumenge: 22.15 
MADRID-VINAROS (dissabte): 01.00 
CADA OlA: , 15.00 
AUTOS MEDITERRÁNEO S.A. 
Tel. 964 220054-964 220536-964 221507 
VINARÓS-CASTELLÓ PER AUTOPISTA 
Cada dia de la setmana per autopista, parades a Vinarós (Riu, av. 
Uibertat, Hospital), Benicarló (Casal), Castelló (Residencia, Estadi, Bar 
Roca, Farola, Estació Bus) i vireversa en sentit rontrari. 
Sortides de Vinarós per autopista: 08.30, 15.00, 22.00 h (10 minuts 
abans des del riu) 
Sortides de Castelló per autopista: 6.20, 13.00, 20.1 O h 
VINARÓS-CASTELLÓ PER N-340 
8,20, 13,20 i 19,05. 
Parades a Vinarós (Riu, Picasso), Benicarló (Casal), Santa 
Magadalena, Alcala, Torreblanca, Orpesa, Benicassim, Castelló 
(Residénda, Estadi, Bar Roca, Farola, Estadó Bus) i viceversa en 
sentit contrari. Sortides Castelló: 8, 15, 13,20, 19,00 
Feiners de dilluns a dissabte indusivament. 
VINARÓS-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 
Sortides de Vinarós (església): 6.45, de 7.30 a 22.00 h cada !renta 
minuts (10 minuts abans de Riu) 
Sortides des de Peníscola: 7.30, 8.15, de 9.00 a 23.00 h cada 30 
mínuts. 
PENÍSCOLA-BENICARLÓ-HOSPITAL-VINARÓS 
Sortides de Peníscola (cada dia de la setmana ): 7.30, 8.15, 9.30, 
10.00, 11 .00, 11.30, 12.30, 13.00, 13.30, 14.30, 15.30, 17.00, 18.30, 
21 .00h 
Sortides de !'Hospital (cada dia de la setmana): 8.15, 9.00, 10.15, 
10.45, 11.45, 12.15, 13.15, 13.30, 14.00, 15.15, 16.15, 17.45, 19.00, 
21 .30h. 
VINARÓS-SANT MATEU 
(de dilluns a divendres no festius) 
Parades a Vinarós (Riu, Picasso, Hospital), San! Jordi, T raiguera, la 
Jana, Canet (Canet-Vinarós 7.55 h 1 Vinarós-Canet 17.50 h), San! 
Mateu. 
Sortides de Vinarós: 8.00, 13.30, 16.00, 18.00 (10 minuts abans de 
Riu). 
Sortides de San! Mateu: 6.30, 9.00, 14.45, 17.00 h 
VINARÓS-CATÍ (de dilluns a divendres no festius) 
Parades a Vinarós (Riu, Picassso, Hospital) 
Sortides de Vinarós: 18.00 h (10 minuts abans de Riu) 
Sortides de Cati: 6.00 h 
VINARÓS-MORELLA 
(de dilluns a divendres no festius) 
Parades a Vinarós (Riu, Picasso, Hospital) 
Sortides de Vinarós: 8.00, 16.00 h (1 O minuts abans de Riu). Efectuara 
'transbordament a San! Mateu. 
Sortides de San! Mateu: 7.45, 16.00 h. Efectuara transbordament a 
San!Mateu. 

AUTOCARES HIFE S.A.-TEL. 902119814 
SORTIDES DES DE VINARÓS 
DE VINARÓS A BARCELONA 
(Parada en Diagonal / Metro id Numimda): de di. a dv.: 6.05, 
6.55, 8.35, 13.00, 17.15 h. Os., dg. i festius: 6.55, 17.15 h 
VINARÓS, CASTELLÓ 1 VALENCIA: 
7.30 h de dilluns a dissabtes per autopista 
(dissabtes per carretera) 
VINARÓS A SARAGOSSA: 
07.00 h de dilluns a dissabte per carretera. 15.30 h diari per 
carretera. 
DES DE SARAGOSSA 
PER CARRETERA: Des de Saragossa de dilluns a 
dissabte feiners10.45, 15.30. Diumenges i festius 21 .00 
hores. PER AUTOPISTA: 7.00H diari. 
DE VINARÓS A ULLDECONA, LA SÉNIA 1 
ROSSELL: 
12.30, 17.00 h de dilluns a divendres feiners. 
VINARÓS A VITÓRIA-BILBAO 
(enlla9 a Saragossa): 07.00 h de di. a ds. percarretera. 15.30 
h diari per carretera. 
VINARÓS A CASTRO-LAREDO-SANTANDER 
(enlla9 a Saíc!Qossa): 07.00 h de di. a ds. percarretera .. 
DE VINAROS A TUDELA-SANT SEBASTIA 
(enlla9 a Saragossa): 07.00 h de di. a ds. per carretera. 
DE VINARÓS A PAMPLONA 
(enlla9a Saragossa): 07.00 h de di. a ds. percarretera. 15.30 
h diari per carretera. 
DE VINARÓS A TORTOSA: 
de dilluns a divendres: 6.05, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 17.15, 18.00, 19.00, 19.45h.Dissabtesfeiners: 
7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00, 17.15. Diumenges i 
festius tarda de feiners: 7.00, 9.00, 15.30, 17.00, 17.15 h 
SORTIDES DIRECCIÓ A VINARÓS 
DES DE BARCELONA: 
de dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.15, 
21 .00 h Dissabtes laborables: 11 .00, 15.00, 21.00 h 
Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .00 h 
DES DE SARAGOSSA: 
de dilluns a dissabtes laborables: 1 0.45, 15.30 h. Diumenges 
i festius: 21 .00 h 
DES DE CASTELLÓ: 
de dilluns a dissabtes per autopista (dissabte per 
carretera)15.00 h 
DES DE VALENCIA: 
de dilluns a divendres per autopista: 14.00 h. Dissabtes 
carretera: 13.30 h 
DES DE TORTOSA: 
de di. a dv.: 6.15, 8.20, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 14.45, 
17.30, 19.00, 19.55, 22.25 h. Dissabtes feiners: 6.15, 8.20, 
10.35, 13.15, 14.25, 19.00 h. Diumenges i festius tarda de 
feiners: 10.35, 12.40, 18.30, 0.05 h. 

Vinarós,23 de juny de 2007 

FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUÁRDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policía Local: Tel. 964 407 704 

23 de juny ADELL av. Pius XII ( cant. Picasso) 
24 de juny SANZ c. Pont, 83 
25 de juny VALLS zona turística nord 
26 de juny MATEU c. Sant Francesc, 103 
27 de juny TORREGROSA av. Ll ibertat, 9 
28 de juny MARTÍNEZ av. País Valencia, 15 
29 de juny FERRER pi. Sant Antoni, 39 

BIBLIOTECA FELICITA ... 
L'horari de la biblioteca és 
de dilluns a divendres de 
10.00 a 13.00 hores i de 
17.00 a 20.30 hores i els 
d issabtes de 10.00 a 13.00 
hores. 

23 Agripina i Zenó 
24 Joan 

La biblioteca esta situada 
a la pla~a de I'Hort deis 
Escribano s/n . 

25 Orosia i Guillem 
26 Perseveranda 
27 Socors i Ciril 
28 Marcel·la i Argimir 
29 Pere, Pau i Poi 

TELEFONS 
Ajuntament ... ..... ......... .. . ..... .. ... ....... . 
Policía Local. ...... ..... .. ... ..... .. .... ..... . ...... ... . . 
QuarterGuárdia Civil ............ .. ........ ........... . 
HospitaiVinarós(centraleta i habitacions) ... . 
Hospital Vinarós (cita prévia) ...... ...... ..... ... . 
Ambuláncia Creu Roja (urgéncies ) ............ . 
Ambulatori ..... ..... ... .... .... .... ... ......... .. .... . . 
Pare Bombers ..... .... .... ... ..... ... .. .. ... ..... ....... . 
Emergéncies ..... ..... .. .. ..... .. .. ... ...... ........ .... . 
Creu Roja Castelló ... ... .......... ....... .... ..... .... . . 
SeuCreu RojaVinarós ......... ... ..... ....... .... .. . . 
lnformacióalconsumidor ........... .. ..... ...... ... . 
1 nformació i T urisme ..... .......................... ... . 
Oficina PRO P. ... ... ... .. .. ... ..... .. .. ... ... ... ..... .. .. . 
Cultura .............. .... .... ........... ........ .......... . 
Bibl ioteca ....... .......... ..... .. .... .... ... .......... .. . 
Ermita de la Misericord ia .... .. ........ ..... .. .... .. . 
ITV ... .. .... ...... ... ... .... .... .... .. .... ..... .... ..... ... . 
Hisenda ..... ....................................... .... . 
Oficina d'ocupació .................................... . 
Hospital General de Castelló .... .. .. ............ . . 
Hospital La Fe (Valéncia) ................. .......... . 
Seguretat Social. ...... ..... ..... .. ... ..... ...... ...... . 
RádioTaxiVinarós .. ... ..... ..... ..... .... .. .. .. .. .... . . 
Aigüesde Vinarós UTE .. .. .. ... ....... .. ... .. ... .... . 
Telegrames perteléfon ... ... ... ..... .... .. .......... . 
Servei de reco ll ida d'animals perduts ........ . 
Servei de recollida d'aparells eléctrics i 
mobles en desús .. ..... .... ..... .. ... ... ........ ....... . 

964 407700 
964 407704 
964 407140 
964 477000 
964 477160 
670 008932 
964 453400 

085 /964 460222 
964 222222 
964 724850 
964 459464 
964 453334 
964 453334 
964 456234 
964 407961 
964 459590 
964 456847 
902 120013 
964 402211 
964 450516 
964 726500 
96 3862700 
964 451350 
964 455151 
964 407767 
964 222000 
964 450007 

964 407803 
~ - - -- -~- ~ - - - ·---- -

HORARI DE MISSES 
Parroquia arxiprestal de 
I'Assumpció: 
Laborals: 
9.00 i 20.00 h 
Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: 
Laborals: 
19.30 hFestius: 9.30 h 
Parroquia de Santa Magdalena: 
Laborals: 
8.30 i 19.30 h 
Diss: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11 .30 i 19.30h 
El Carme deis Mariners: 
Festius: 10.15h 
Residencia de Sant Sebastia: 
Laborals. 9.00 h 
Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St Josep 69) 
Diumenges: 11 .00 h 
Dimarts estudi bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. 
Tarragona) 
Dimecres: 20.00 h 
Diumenge: 18.00 h 
Sant Roe: 
Dissabte 20.30h 

TREN S 
DIRECCIÓ BARCELONA 
TREN SORTIDA CIRCULACIÓ 
Regional. .......... ......... .... 07.10 ....... .. Diari 
Arco.... ........................... 11.25......... Diari 
Talgo.... ....... ...... ........ .. ... 14.30... ... .. . Diari 
Arco..... .......................... 16.38...... .. . Diari 
Arco................. .. ............ 18.20.. .... .. . Diari 
Talgo.. .. .... .... ....... .... .. .. ... 18.36.... .... . Diari 
Regional. .......... ......... .... 18.53........ Diari 
Arco..... ... ......... .. .......... .. 21.29......... Diumenge no 
Arco... ..... ... ... .... ..... ........ 22.02. .. ...... Diumenges 

AUTOBUSOS URBANS DE VI NA ROS 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinarós-Zona Nord (Melocotón) : 
A partir de les 8.20, cada 40 minuts, última les 21 h 
Zona Nord (Melocotón)-Vinarós: 

~ llcn{e 

7.30 i 8.40 i després cada 40 minuts. Última les 21 .20 h 
Vinarós -Zona Sud Cala Puntal 
A partir de les 8.20 a les 21 h, cada 40 minuts 
Zona Sud Cala Puntai-Vinarós 
7.40 i 8.40, després cada 40 minuts fins a 21.20 h 

DIRECCIÓ VALENCIA 
TREN SORTIDA CIRCULACIÓ 

Regional. ........ ............... 07.20 ..... .... Os. idg. no 
Regional. ...... ....... .. .. .. .... 08.28.. ... .... Dissabte 
García Larca (dg.)... ... ... 09.58. ..... ... Diari 
Arco .... ..... ... .... ..... .... .. .... 11.52 ..... .... Diari 
Regional. ... ........ ... .. .. .... . 12.19 .. ...... . Diari 
Arco.... ............ ...... .... ..... 12.50 ......... Diari 
Talgo...... ... ... ...... ... .... ..... 13.50......... Diari 
Regional Express. ... ...... 13.56......... Diari 
Arco.. ... ... ... ..... ............ .. . 15.43......... Divendres 
Talgo..... ................ ...... ... 16.48 ......... Diari 
Arco... ........ ... .... ... ... .. ... .. 18.58......... Diari 
Regional. ...... ..... ..... ....... 19.03......... Diumenge 
Arco....... .... ....... ...... ..... .. 20.57......... Diari 

Telefon : 902 24 02 02 

CAPS DE SETMANA 1 FESTIUS 
Vinarós-Zona Nord: 
9.30-10.40-11.50-13.00-17.40-18.50-20.00 
Zona Sud-Vinarós: 
9.50-11 .00-12.10-13.20-16.50-18.00-19.20- 20.20 
Vinarós-Zona Sud : 
9.00-10.1 0-11.20-12.30-17.10-18.20-19.30, 20.40 
Zona Sud-Vinarós: 
9.15-10.25-11.35-12.45-17.25-18.35-19.45-20.55 



• • • 
Vinarosplaza 

es mar, es ciudad 

es compartir 
tu primer hogar 

Información en Vinaros: 

CjFebrer de la Torre, 10 - 12500 Vinaros 
También abierto Sabados y Domingos 
de10a14h. 

Información en Zaragoza: 
. 7 

CjCoso, 66, entr. C- 50001 Zaragoza 

info@vinarosplaza.es 

Amplias viviendas de 2 y 3 dormitorios con 

espaciosas terrazas. Localización inigualable 

junto al mar, en el centro de la ciudad. 

PROMUEVE: 

•• 
BRIFISAINTERNACIONAL 



• 

---- Residencial 

AUGIMAR 
www.augimar.com 

Viviendas Unifamiliares 
con piscina · privada 
Junto a la playa · Acabados de lujo 

'1 
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